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Zápisnica 

zo IV. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Močenku v zmysle plánu práce v roku 2024 

konaného dňa 27. 11. 2024 o 17:30 hod. v zasadacej miestnosti Kláštora v Močenku  

na Školskej ul. č. 1690, 951 31 Močenok 

 

Prítomní:   PaedDr. Roman Urbánik, starosta 

Ing. Rastislav Benčík - poslanec OcZ, 

Mgr. Ľuboš Blažo - poslanec OcZ– poslanec OcZ, 

Ing. Gabriel Bleho - poslanec OcZ, 

Ing. Marek Mesároš - poslanec OcZ – chvíľu meškal, 

Ing. Lukáš Minár - poslanec OcZ, 

Mgr. Roman Révay - poslanec OcZ,  

Mgr. Peter Sýkora - poslanec OcZ – chvíľu meškal, 

Mgr. Monika Straňáková Kohútová poslankyňa OcZ, 

Ing. Stanislav Šimko - poslanec OcZ  

Ing. Jozef Šuvada - poslanec OcZ, 

PaedDr. Lucia Tóthová - poslankyňa OcZ. 

 

Ostatní prítomní:  Milena Veresová, hlavná kontrolórka obce, 

Ing. Lucia Benčíková, prednostka Obecného úradu v Močenku, 

Mgr. Soňa Hippová, riaditeľka MŠ Močenok, 

Mgr. Eduard Lacko, riaditeľ ZŠ Močenok, 

Mgr. Tomáš Obola, riaditeľ ZUŠ Močenok. 

     

Videozáznam zo IV. zasadnutia OcZ v Močenku je zverejnený na odkaze: https://mocenok.sk/clanok/iv-

riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024  

  

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

 

IV. zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Močenku v zmysle plánu práce v roku 2024 otvoril a viedol  

PaedDr. Roman Urbánik, starosta obce. Na začiatku zasadnutia privítal prítomných poslancov  

a poslankyne a skonštatoval, že počet poslancov v zasadacej miestnosti je 9, t. j. Obecné zastupiteľstvo  

je uznášania schopné. Na zasadnutie obecného zastupiteľstva meškali poslanci Ing. Marek Mesároš  

a Mgr. Peter Sýkora. 

 

Starosta obce navrhol, aby návrhová komisia pracovala v nasledovnom zložení: 

Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Mgr. Monika Straňáková Kohútová 

 

Prítomní poslanci nemali pozmeňovacie návrhy. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
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Za overovateľov zápisnice starosta obce navrhol Ing. Lukáša Minára a PaedDr. Luciu Tóthovú. 

 

Prítomní poslanci nemali pozmeňovacie návrhy. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Za zapisovateľku starosta obce určil Ing. Luciu Benčíkovú, prednostku Obecného úradu  

v Močenku. 

 

Uznesenie č. 1. – IV./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) schvaľuje 

návrhovú komisiu v zložení:  

Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Mgr. Monika Straňáková Kohútová 

za overovateľov zápisnice určuje:  

Ing. Lukáša Minára, PaedDr. Luciu Tóthovú 

b) určuje 

za zapisovateľku: Ing. Luciu Benčíkovú 

 

V čase 17:32 h prišiel do rokovacej miestnosti poslanec Mgr. Peter Sýkora. 

 

Poslanci PaedDr. Lucia Tóthová a Mgr. Peter Sýkora overili správnosť zápisnice z posledného zasadnutia 

obecného zastupiteľstva v Močenku a zápisnicu podpísali. 

 

 

 

2. Schválenie programu rokovania 

 

Bod č. 2 začína v zázname od času 2:38 min (videozáznam je uložený na odkaze: https://mocenok.sk/clanok/iv-

riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ).  

 

Starosta obce uviedol, že návrh programu IV.  zasadnutia obecného zastupiteľstva v zmysle plánu práce v roku 

2024 bol poslancom doručený spolu s pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva. Návrh programu bol 

zverejnený na úradnej tabuli, webovom sídle obce, elektronickej úradnej tabuli a v káblovej televízii. Následne 

starosta obce prečítal  program rokovania.  

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice  

2. Schválenie programu rokovania   

3. Kontrola plnenia uznesení z III. zasadnutia OcZ zo dňa 27. 08. 2024  

4. Interpelácie poslancov 

 

5. Školstvo 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
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5.1 Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ Močenok v školskom roku 

2023/2024 

5.2 Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti MŠ Močenok v školskom roku 

2023/2024 

5.3 Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti ZUŠ Močenok v školskom roku 

2023/2024 

5.4. Plán profesijného rozvoja ZŠ Močenok pre školský rok 2024/2025 

5.5. Plán profesijného rozvoja MŠ Močenok pre školský rok 2024/2025 

5.6. Plán profesijného rozvoja ZUŠ Močenok pre školský rok 2024/2025 

 

6. Materiály predložené na prerokovanie  

6.1. Návrh VZN Obce Močenok č. 03/2024 o výške mesačného príspevku v školách a školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Močenok 

6.2. Návrh VZN Obce Močenok č. 04/2024, ktorým sa ruší VZN č. 13/2016 o poskytovaní sociálnych 

služieb a výške úhrady v Komunitnom centre Obce Močenok 

6.3. Návrh VZN Obce Močenok č. 05/2024,ktorým sa ruší VZN č. 03/2020 o cene pozemkov a o spôsobe 

podmienkach predaja a kúpy pozemkov Obcou Močenok 

6.4. Návrh VZN Obce Močenok č. 06/2024, ktorým sa mení VZN č. 01/2017 O podmienkach 

prideľovania a bývania v bytoch určených na nájom pre obyvateľov obce obstaraných z verejných 

prostriedkov 

6.5. Návrh plánu zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Močenku na rok 2025  

6.6. Zápisnica z vykonania fyzickej inventúry knižiek v Knižnici Močenok a návrh na vyradenie knižiek 

6.7. Prerokovanie Zmien a doplnkov č. 5 územného plánu Obce Močenok 

7. Ekonomika a majetok 

7.1. Informácia o čerpaní rozpočtu obce k 30. 09. 2023 

7.2. Návrh IV. zmeny rozpočtu obce Močenok na rok 2024 

8. Hlavný kontrolór 

8.1. Správa z kontroly hospodárenia s rozpočtovými prostriedkami a nakladania s majetkom obce 

v Materskej škole a v Základnej umeleckej škole v Močenku 

8.2. Návrh Plánu kontrolnej činnosti HK Obce Močenok na I. polrok 2025 

9. Majetkové prevody, nájmy  

9.1. Žiadosť o zámenu pozemkov – Rímskokatolícka cirkev Biskupstvo Nitra  

9.2. Žiadosť o odkúpenie OP – Ing. Mário Dičér 

9.3. Žiadosť o odkúpenie OP – Milada Turňová 

9.4. Žiadosť o odkúpenie OP – Klaudia Štrpková  

9.5. Schválenie odpredaja OP – ADVENTUS, n. o. 

9.6. Schválenie odpredaja OP – Erika Stehlíková s manželom 

9.7. Schválenie odpredaja OP – Ľuboslav Hipp s manželkou 

9.8. Schválenie odpredaja OP – Štefan Bleho s manželkou 

10. Zápisnice z komisií  

• Komisia územného plánovania a investičnej činnosti, 

• Komisia financovania, správy majetku a podnikateľskej činnosti, 

• Komisia pre životné prostredie, verejnoprospešné služby a verejný poriadok, 

• Komisia pre školstvo, mládež a šport, 

• Komisia pre dohľad nad prípravou územného plánu obce Močenok – zmeny a doplnky č.5. 

11. Rôzne 

     11.1 Informácia o výsledkoch hospodárenia Obce Močenok za rok 2023  
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12. Diskusia 

13. Záver 

Starosta dal hlasovať o predloženom návrhu programu rokovania, ktorý bol zverejnený v zmysle  

§ 12 ods. 4 zákona o obecnom zriadení. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili program rokovania. 

 

Starosta obce skonštatoval, že program rokovania IV. zasadnutia OcZ v Močenku bol schválený. Informoval 

sa, či prítomní poslanci majú pozmeňujúci návrh k programu rokovania. 

 

Prítomní poslanci nemali pozmeňovacie návrhy.  

 

Uznesenie č. 2. – IV./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

predložený program rokovania, ktorý bol zverejnený podľa § 12 ods. 4 zákona o obecnom zriadení 

 

 

 

3. Kontrola plnenia uznesení z III. zasadnutia OcZ zo dňa 27. 08. 2024 

 

Bod č. 3 začína v zázname od času 8:18 min (videozáznam je uložený na odkaze: https://mocenok.sk/clanok/iv-

riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

Starosta obce odovzdal slovo hlavnej kontrolórke Milene Veresovej, ktorá informovala prítomných poslancov 

o plnení uznesení z III. zasadnutia OcZ zo dňa 27. 08. 2024. Hlavná kontrolórka uviedla, že termíny plnenia 

uznesení sú uvedené v materiáli, ktorý predložila. Všetky ukladacie uznesenia boli splnené a majetkové 

prevody sú predložené na súčasné rokovanie OcZ. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiáli. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
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Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili kontrolu plnení z posledných zasadnutí OcZ v Močenku. 

 

Uznesenie č. 3. – IV./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

Kontrolu plnenia uznesení z III. zasadnutia OcZ v Močenku zo dňa 27.08.2024 

 

 

 

4. Interpelácie poslancov 

 

Bod č. 4 začína v zázname od času 10:05 min (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

Poslanci v rámci bodu Interpelácie poslancov nevystúpili. 

 

 

 

5. Školstvo 

 

Bod č. 5.1 začína v zázname od času 10:36 min (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024  ). 

 

5.1 Starosta obce predložil prítomným poslancom Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch  

a podmienkach ZŠ Močenok v školskom roku 2023/2024. Odovzdal slovo riaditeľovi základnej školy  

Mgr. Eduardovi Lackovi, aby prítomných poslancov informoval o predloženom materiály.  

 

Mgr. Eduard Lacko uviedol, že 100 % deviatakov sa dostalo na stredné školy. V testovaní T9 žiaci uspeli 

lepšie ako bol celoslovenský priemer. Škola dosahuje veľmi dobré výsledky či na krajských, alebo okresných 

súťažiach. V škole majú 21 krúžkov. Zhodnotil silné aj slabé stránky školy. V škole majú špeciálneho 

pedagóga, ktorý sa venuje žiakom s problémami v učení. Medzi slabé stránky zaradil problémové správanie 

niektorých žiakov a neochotu zo strany rodičov tieto problémy riešiť. Upravili školský poriadok, nakoľko 

niektorí žiaci a najmä žiačky sa obliekali výstredne. 

Čo sa týka modernizácie školy, chceli by vymeniť skrinky pre žiakov aj v ostatných budovách a dokúpiť nové 

posilňovacie stroje.  

Poďakoval vedeniu obce za úspešné projekty a to vodozádržné opatrenia a fotovoltaické zariadenia  

na strechách budov škôl, nakoľko je škola vo výrobe elektriny sebestačná.  

 

Poslanec Mgr. Ľuboš Blažo poznamenal, že pokiaľ by vedenie školy mali záujem, tak OO PZ v Močenku 

môže spraviť prednášku pre deti, aby sa predchádzalo problémovému správaniu žiakov. 

 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
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Mgr. Eduard Lacko poďakoval za ochotu, nakoľko sa jedná o správu za školský rok 2023/2024, tak väčšina 

tých problémových žiakov zo školy odišla. Ako preventívnu akciu to však víta. 

 

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová poďakovala za veľmi dobré výsledky v testovaní žiakov v rámci T9 

a vyzdvihla pedagógov matematiky a slovenského jazyka. Informovala sa, prečo výchovný koncert prebehol 

v telocvični, kde bolo vraj chladno a nekonal sa v kine. 

 

Mgr. Eduard Lacko odpovedal, že realizátor výchovného koncertu požadoval 4,- € na žiaka ešte predtým ako 

sa riešilo kino. V telocvični bolo pokazené okno, ktoré opravili, ale nevie o tom, že by tam bolo až také 

chladno. Žiaci sa z výchovného koncertu tešili a hodnotí to kladne. 

Od detí nechceli vyberať ešte ďalšie peniaze na vyše za to, aby to bolo v kine. 

 

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová sa informovala, že či močenské deti platia za kino. 

 

Mgr. Eduard Lacko uviedol, že to vyzerá tak.  

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada pochválil, že je správa detailne vypracovaná. V minulom roku spomínal, že škola 

nevenuje dostatočnú pozornosť osobnostiam kultúrneho a duchovného zamerania a tento rok sa to tiež 

nezlepšilo, napr. Sv. Gorazd, Gorazdov Močenok, v škole nefungujú divadelné dielne. Navrhol, aby 

v budúcnosti sa tomu škola viac venovala.  

 

Mgr. Eduard Lacko odpovedal, že je on sám je učiteľom občianskej náuky v 7. ročníku, kde učí žiakov 

o osobnostiach v obci, v ktorej žijem,  o osobnostiach súčasnosti v našej obce, o poslancoch obce a atď. 

Spomenul, že ZUŠ Močenok má teraz otvorený divadelný odbor a u nich na škole na prvom stupni je 

dramatická výchova.  

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada oponoval, že osobne si nemyslí, že žiaci vedia, kto je sv. Kliment, kto je sv. Gorazd, 

sv. Cyril a Metod, a keby sa spravila exkurzia po takejto kultúre.  

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora poďakoval vedeniu školy za úspešnú spoluprácu s obcou a čo sa týka vzdelávania 

o týchto svätcoch, tak vo štvrtok (pozn. po zasadnutí OcZ dňa 28.11.2024) bude seminár na tému Cyrilo – 

metodská tradícia v obci a príde národná koordinátorka a aj niektorí žiaci z našej školy.  

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko poďakoval vedeniu školy, nakoľko výchova detí v tejto dobe je veľmi ťažká. 

Pýtal sa na problémy s ktorými by škola potrebovala pomôcť. 

 

V čase 18:04 h prišiel do rokovacej miestnosti poslanec Ing. Marek Mesároš, prítomných bolo 11 poslankýň 

a poslancov.  

 

Mgr. Eduard Lacko odpovedal, že veľmi sa osvedčila školská psychologička a je to financované z projektu. 

Veľký problém je s disciplínou detí a zo strany žiakov necíti pokoru voči pedagógom. Ale vychádza to zrejme 

z problematických rodín, lebo tam sú väčšinou tieto problémy.  

 

Starosta obce tiež poďakoval zamestnancom školy. Poznamenal, že vďaka projektu sa podarilo do vybaviť 

školský klub detí. Obec získala finančné prostriedky vo výške 12 tis. eur a nakúpi sa za to výpočtová technika 

veľké spoločenské hry a nábytok, čo pomôže zamestnankyniam pri ich práci ale aj zlepší pobyt žiakov v ŠKD. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály.  
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Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef 

Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci prerokovali a schválili Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach ZŠ 

Močenok v školskom roku 2023/2024. 

 

Uznesenie č. 5.1 – IV./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

predloženú Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach ZŠ Močenok v 

školskom roku 2023/2024 

 

b) schvaľuje    

Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach ZŠ Močenok v školskom roku 

2023/2024 

 

 

 

Bod č. 5.2 začína v zázname od času 40:16 min (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024  ).  

 

5.2 Starosta obce predložil prítomným poslancom Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch  

a podmienkach MŠ Močenok v školskom roku 2023/2024. Odovzdal slovo riaditeľke materskej školy  

Mgr. Soni Hippovej, aby prítomných poslancov informovala o predloženom materiály. 

 

Mgr. Soňa Hippová uviedla, že základným cieľom materskej školy je pripraviť deti na vstup do základnej 

školy. Vytvoriť v materskej škole pre ne príjemné prostredie nakoľko v ňom prežijú väčšinu svojho dňa. 

O tejto skutočnosti svedčia niekoľkoročné dobré výsledky z vyšetrení pripravenosti detí do základnej školy, 

ktoré sa uskutočňuje v marci, resp. v apríli. V tomto roku sa zriaďovateľovi podarilo zrekonštruovať budovu 

materskej školy a rozvíjanie školy môže pokračovať v ďalšej etape. Chceli by zrekonštruovať vonkajší areál 

materskej školy.  

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko uviedol, že starostlivosť a výchova detí v materskej škole je výborná. Zo strany 

rodičov je veľký záujem o močenskú materskú školu a vďaka patrí pani riaditeľke, že sa vždy snaží rodičom 

vyhovieť pri zápise detí do materskej školy, aj keď momentálne tá kapacita materskej školy nie je taká, ako by 

bolo treba.  

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada pochválil, že v správe sa uvádza, aké aktivity každý jednotlivý mesiac deti v MŠ 

vykonávajú spolu s pani učiteľkami a že sa MŠ a jej vedenie snaží zapájať do rôznych projektov.  

 

Starosta obce poďakoval zamestnankyniam materskej školy za ich prácu. Uviedol, že vďaka rekonštrukcii 

budovy materskej školy a novým technológiám vedia v súčasnej dobe sledovať spotrebu energií. Financovanie 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
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MŠ z časti prechádza pod štát a podľa informácií zo strany štátu netreba očakávať dofinancovanie havarijných 

stavov v materských školách. Preto pevne verí, že vďaka tohtoročnej rekonštrukcii ušetria financie na energie. 

Starosta obce prezentoval súčasné spotreby energií v materskej škole. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay sa informoval, či by riaditeľka Mgr. Soňa Hippová zostala na rokovaní OcZ 

nakoľko ďalším bodom je dofinancovanie MŠ a chceli by sa informovať na pár vecí. 

 

Mgr. Soňa Hippová odpovedala, že zostane na rokovaní OcZ. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef 

Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci prerokovali a schválili Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach MŠ 

Močenok v školskom roku 2023/2024. 

 

Uznesenie č. 5.2 – IV./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

predloženú Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach MŠ Močenok  

v školskom roku 2023/2024 

b) schvaľuje    

Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach MŠ Močenok v školskom roku 

2023/2024. 

 

 

 

Bod č. 5.3 začína v zázname od času 50:22 min (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ).  

 

5.3 Starosta obce predložil prítomným poslancom Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch  

a podmienkach ZUŠ Močenok v školskom roku 2023/2024. Odovzdal slovo riaditeľovi základnej umeleckej 

školy Mgr. Tomášovi Obolovi, aby prítomných poslancov informoval o predloženom materiály.  

 

Mgr. Tomáš Obola uviedol, že v školskom roku 2023/2024 mali zapísaných 97 žiakov. Pravidelne sa 

zúčastňovali  na obecných podujatiach a ako aj na podujatiach mimo obce.  

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada uviedol, že ho veľmi potešilo otvorenie divadelného odboru v tomto školskom  

roku. Potešilo ho, že ZUŠ chce rozvíjať duchovné hodnoty u žiakov. 

 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
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Poslanec Ing. Stanislav Šimko skonštatoval, že je veľmi rád, že sa v našej obci podarilo zriadiť základnú 

umeleckú školu a poďakoval pánovi riaditeľovi, že ZUŠ naďalej funguje. 

 

Mgr. Tomáš Obola uviedol, že v tomto školskom roku sa im podarilo otvoriť literárno – dramatický odbor 

a majú tento š. r. zapísaných o 25 žiakov viac. Snažia sa robiť všetko pre to, aby všetky vekové kategórie 

žiakov boli spokojné. 

 

Starosta obce poďakoval zamestnancom základnej umeleckej školy za ich prácu. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef 

Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci prerokovali a schválili Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach ZUŠ 

Močenok v školskom roku 2023/2024. 

 

Uznesenie č. 5.3 – IV./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo  

predloženú Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach ZUŠ Močenok  

v školskom roku 2023/2024 

b) schvaľuje    

Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach ZUŠ Močenok v školskom roku 

2023/2024 

 

 

 

Bod č. 5.4 začína v zázname od času 57:05 min (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ).  

 

5.4 Starosta obce predložil prítomným poslancom Plán profesijného rozvoja ZŠ Močenok pre školský rok 

2024/2025. K predloženému materiálu otvoril rozpravu. 

 

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová, predsedníčka komisie pre školstvo, mládež a šport uviedla, že komisia 

prerokovala predložené plány profesijného rozvoja jednotlivých škôl a komisia odporúča predložené materiály 

zobrať na vedomie. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
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Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef 

Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Plán profesijného rozvoja ZŠ Močenok pre školský rok 2024/2025. 

 

Uznesenie č. 5.4 – IV./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Plán profesijného rozvoja ZŠ Močenok pre školský rok 2024/2025 

 

 

 

Bod č. 5.5 začína v zázname od času 59:00 min (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ).  

 

5.5 Starosta obce predložil prítomným poslancom Plán profesijného rozvoja MŠ Močenok pre školský rok 

2024/2025. K predloženému materiálu otvoril rozpravu. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef 

Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Plán profesijného rozvoja MŠ Močenok pre školský rok 2024/2025. 

 

Uznesenie č. 5.5 – IV./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Plán profesijného rozvoja MŠ Močenok pre školský rok 2024/2025 

 

 

 

Bod č. 5.6 začína v zázname od času 1:00:18 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ).  

 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
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5.6 Starosta obce predložil prítomným poslancom Plán profesijného rozvoja ZUŠ Močenok pre školský rok 

2024/2025. K predloženému materiálu otvoril rozpravu. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef 

Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Plán profesijného rozvoja ZUŠ Močenok pre školský rok 2024/2025. 

 

Uznesenie č. 5.6 – IV./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Plán profesijného rozvoja ZUŠ Močenok pre školský rok 2024/2025 

 

 

 

6. Materiály predložené na prerokovanie 

 

Bod č. 6.1 začína v zázname od času 1:01:35 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ) 

 

6.1 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh VZN Obce Močenok č. 03/2024 o výške mesačného 

príspevku v školách a  školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Močenok. K predloženému 

materiálu otvoril rozpravu. 

 

Prednosta obecného úradu Ing. Lucia Benčíková uviedla, že vedenie ZŠ v Močenku požiadalo o úpravu výšky 

poplatku za ŠKD. Poplatok sa zvyšuje zo sumy 10,- €  na 15,- € od 1. januára 2025. Poznamenala, že bolo 

vytvorené nové VZN nakoľko to pôvodné už malo viacero dodatkov a kvôli prehľadnosti sa vypracovalo celé 

nové znenie VZN. Návrh VZN bol riadne zverejnený a pripomienky k tomuto návrhu neprišli.  

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
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Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef 

Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili VZN Obce Močenok č. 03/2024 o výške mesačného príspevku v školách a  školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Močenok. 

 

Uznesenie č. 6.1 – IV./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 3/5 väčšinou prítomných poslancov 

VZN Obce Močenok č. 03/2024 o výške mesačného príspevku v školách a  školských zariadeniach  

v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Močenok 

 

 

 

Bod č. 6.2 začína v zázname od času 1:04:15 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ) 

 

6.2 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh VZN Obce Močenok č. 04/2024, ktorým sa ruší VZN 

č. 13/2016 o poskytovaní sociálnych služieb a výške úhrady v Komunitnom centre Obce Močenok. 

 

K predloženému materiálu otvoril rozpravu. 

 

Prednosta obecného úradu Ing. Lucia Benčíková uviedla, že tak ako je napísané v dôvodovej správe k návrhu 

VZN, navrhuje sa zrušiť VZN o poskytovaní sociálnych službách v Komunitnom centre Obce Močenok 

nakoľko toto komunitné centrum je už zrušené. Návrh VZN bol riadne zverejnený a pripomienky k tomuto 

návrhu neprišli.  

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef 

Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili VZN Obce Močenok č. 04/2024, ktorým sa ruší VZN č. 13/2016 o poskytovaní sociálnych 

služieb a výške úhrady v Komunitnom centre Obce Močenok. 

 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


13 
 

Uznesenie č. 6.2 – IV./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 3/5 väčšinou prítomných poslancov 

VZN Obce Močenok č. 04/2024, ktorým sa ruší VZN č. 13/2016 o poskytovaní sociálnych služieb a výške 

úhrady v Komunitnom centre Obce Močenok 

 

 

 

Bod č. 6.3 začína v zázname od času 1:06:15 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ) 

 

6.3 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh VZN Obce Močenok č. 05/2024, ktorým sa ruší VZN 

č. 03/2020 o cene pozemkov a o spôsobe podmienkach predaja a kúpy pozemkov Obcou Močenok. 

 

K predloženému materiálu otvoril rozpravu. 

 

Prednosta obecného úradu Ing. Lucia Benčíková uviedla, že tak ako je napísané v dôvodovej správe k návrhu 

VZN, navrhuje sa zrušiť VZN o cene pozemkov a o spôsobe podmienkach predaja a kúpy pozemkov Obcou 

Močenok, nakoľko všetky podmienky predaja upravuje zákon o majetku obcí a Zásady hospodárenia  

a nakladania s majetkom obce. Návrh VZN bol riadne zverejnený a pripomienky k tomuto návrhu neprišli.  

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef 

Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili VZN Obce Močenok č. 05/2024, ktorým sa ruší VZN č. 03/2020 o cene pozemkov  

a o spôsobe podmienkach predaja a kúpy pozemkov Obcou Močenok. 

 

Uznesenie č. 6.3 – IV./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 3/5 väčšinou prítomných poslancov 

VZN Obce Močenok č. 05/2024, ktorým sa ruší VZN č. 03/2020 o cene pozemkov a o spôsobe 

podmienkach predaja a kúpy pozemkov Obcou Močenok 

 

 

 

Bod č. 6.4 začína v zázname od času 1:08:15 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ) 

 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
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6.4 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh VZN Obce Močenok č. 06/2024, ktorým sa mení 

Všeobecné záväzné nariadenie č. 01/2017 O podmienkach prideľovania a bývania v bytoch určených na nájom 

pre obyvateľov obce obstaraných z verejných prostriedkov. Odovzdal slovo poslancovi Ing. Jozefovi 

Šuvadovi, predsedovi komisie pre sociálne veci a bytové otázky.  

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada uviedol, že komisia navrhla, aby sa prepracovala prílohová časť VZN, nakoľko je 

málo záujemcov o 2-izbové byty, tak navrhujú upraviť text v prílohe č. 1 k VZN. Odôvodnil aj ostatné zmeny 

v prílohe č. 1 k VZN. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef 

Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili VZN Obce Močenok č. 06/2024, ktorým sa mení Všeobecné záväzné nariadenie č. 01/2017 

O podmienkach prideľovania a bývania v bytoch určených na nájom pre obyvateľov obce obstaraných  

z verejných prostriedkov. 

 

Uznesenie č. 6.4 – IV./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 3/5 väčšinou prítomných poslancov 

VZN Obce Močenok č. 06/2024, ktorým sa mení Všeobecné záväzné nariadenie č. 01/2017  

O podmienkach prideľovania a bývania v bytoch určených na nájom pre obyvateľov obce obstaraných 

z verejných prostriedkov 

 

 

 

Bod č. 6.5 začína v zázname od času 1:13:14 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ) 

 

6.5 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh Plánu zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Močenku 

na rok 2025. Starosta obce otvoril k predloženému návrhu rozpravu. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš navrhol, aby sa zmenili termíny zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2025 

nakoľko prvé zasadnutie OcZ je naplánované na termín jarných prázdnin v Nitrianskom kraji. Navrhol,  

aby zasadnutia boli každé dva mesiace, ako tomu bolo v minulosti. Je to aj z dôvodu, aby tých materiálov  

na rokovaní nebolo tak veľa. Navrhol nasledovné termíny zasadnutí: 

I. zasadnutie Obecného zastupiteľstva podľa plánu práce 19.02.2025  

II.  zasadnutie Obecného zastupiteľstva podľa plánu práce 23.04.2025 

III.  zasadnutie Obecného zastupiteľstva podľa plánu práce 25.06.2025  

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


15 
 

IV. zasadnutie Obecného zastupiteľstva podľa plánu práce 24.09.2025 

Slávnostné obecné zastupiteľstvo pri príležitosti Dní obce  

V. zasadnutie Obecného zastupiteľstva podľa plánu práce 26.11.2025 

Uviedol, že zákon bude dodržaný a tzn. že OcZ bude zasadať minimálne raz za tri mesiace. 

 

Starosta obce uviedol, že preto bol predložený plán zasadnutí OcZ raz za tri mesiace, lebo je to administratívne 

náročné všetko pripraviť na zasadnutie obecného zastupiteľstva a následne spracovať materiály po rokovaní 

OcZ. Poznamenal, že vždy, ak to bolo potrebné, tak bolo zvolané OcZ mimo plánu práce. Koniec koncov 

zasadnutie OcZ zvoláva starosta obce. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko poznamenal, že nemá výhrady, aby sa zmenili niektoré termíny zasadnutí OcZ, 

ale nepozdáva sa mu, aby sa menil celý algoritmus. Ak chcú dvojmesačný termín zasadnutí OcZ, tak je 

potrebné aby sa na tom dohodli. Osobne si myslí, že dva mesiace medzi jednotlivými OcZ je veľmi krátka 

doba na to, aby sa niečo seriózne a správne dalo pripraviť na rokovanie OcZ. Ale poslanec Ing. Marek Mesároš 

dal návrh na zmenu termínov a teda by sa o tom malo dať hlasovať. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš znovu zopakoval, že jedná sa mu o termíny jarných prázdnin a termín letných 

prázdnin, kedy si väčšina zamestnancov čerpá dovolenku. V zmysle rokovacieho poriadku predložil návrh  

na zmenu a pokiaľ bude jeho návrh schválený, tak o pôvodnom návrhu sa nehlasuje. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay uviedol, že on v tom dvojmesačnom intervale zasadnutí OcZ vidí logiku, 

nakoľko si myslí, že tých materiálov by bolo menej a tie zasadnutia by netrvali tak dlho.  

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada sa informoval, že ako to je v iných samosprávach, napr. v Hlohovci.  

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš odpovedal, že bude len o jedno zasadnutie obecného zastupiteľstva viac, ako sa 

pôvodne navrhovalo.  Ide mu len o to, aby sa nezasadalo v čase jarných prázdnin a v auguste, aby komisie 

nemuseli zasadať v čase letných dovoleniek. 

 

Starosta obce uviedol, že si pamätá aj dobu, keď zasadnutie obecného zastupiteľstva bolo každý mesiac 

a nejednalo sa o porušenie zákona, keď sme mali zasadnutia každé tri mesiace. Aj on vidí ako problém,  

že OcZ by bolo v čase jarných prázdnin, ale prihovoril sa za 3 mesačné intervaly medzi zasadnutiami. 8 rokov 

sme fungovali, že OcZ bolo v letnom mesiaci v júly keď bol festival Gorazdov Močenok. Poznamenal, že 

poslanci veľmi dobre vedia, koľko toho je a aké dlhé sú tie zápisnice a preto sme prešli na 3 mesačnú 

frekvenciu. 

 

Poslanec Mgr. Ľuboš Blažo navrhol, aby sa posunul termín februárového OcZ. Návrh nepodporí, lebo medzi 

letnými OcZ nie je dodržaná lehota 3 mesiacov. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš oponoval, nech si pozrie termíny OcZ v roku 2023 a 2024.  Zákon je dodržaný, 

OcZ sa koná raz za 3 mesiace. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko uviedol, že keď vie, kedy majú byť zasadnutia OcZ, tak sa vie tomu prispôsobiť 

a tak si naplánovať vopred veci. 

 

Starosta obce uviedol, že plán zasadnutí OcZ je o tom, aby sa poslanci vedeli zariadiť. Je predložený 

pozmeňovací návrh poslanca Ing. Mareka Mesároša a o tom dal hlasovať. 
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Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef 

Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili Plán zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Močenku na rok 2025 podľa predloženého návrhu 

poslanca Ing. Mareka Mesároša. 

 

Uznesenie č. 6.5 – IV./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

Plán zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Močenku na rok 2025 podľa predloženého návrhu poslanca 

Ing. Mareka Mesároša nasledovne: 

I. zasadnutie Obecného zastupiteľstva podľa plánu práce 19.02.2025  

II.  zasadnutie Obecného zastupiteľstva podľa plánu práce 23.04.2025 

III.  zasadnutie Obecného zastupiteľstva podľa plánu práce 25.06.2025  

IV. zasadnutie Obecného zastupiteľstva podľa plánu práce 24.09.2025 

Slávnostné obecné zastupiteľstvo pri príležitosti Dní obce  

V. zasadnutie Obecného zastupiteľstva podľa plánu práce 26.11.2025 

 

 

 

Bod č. 6.6 začína v zázname od času 1:34:26 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ) 

 

6.6 Starosta obce predložil prítomným poslancom Zápisnicu z revízie knižného fondu a protokol o návrhu  

na vyradenie knižiek z knižničného fondu. K predloženému materiálu otvoril rozpravu. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef 

Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Zápisnicu z revízie knižného fondu a súhlasia s návrhom na vyradenie knižiek  

z knižničného fondu v zmysle predložených príloh. 

 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
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Uznesenie č. 6.6 – IV./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) berie na vedomie 

Zápisnicu z revízie knižného fondu 

b) prerokovalo 

protokol o návrhu na vyradenie knižiek z knižničného fondu 

c) súhlasí    

s návrhom na vyradenie knižiek z knižničného fondu v zmysle predložených príloh 

 

 

 

Bod č. 6.7 začína v zázname od času 1:36:05 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ) 

 

6.7 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh na prerokovanie ZaD č. 5 k územnému plánu obce 

Močenok. Uviedol, že pri prerokovaní pripomienok k ZaD č. 5 k ÚP obce sa stretli poslanci a zástupcovia 

príslušných štátnych orgánov, ako aj zástupcovia zo spoločnosti Duslo a. s. a ewia, a. s. K predloženému 

materiálu otvoril starosta obce rozpravu. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš informoval prítomných poslancov, že návrh nových ZaD ÚP poslal poslancom 

pred rokovaním OcZ do mailu. Po hlasovaní o ZaD č. 5 by chcel navrhnúť teda nové uznesenie. 

 

Starosta obce uviedol, že pred časom poslanci OcZ schválili ZaD č. 5 územného plánu obce Močenok. Obec 

tieto zmeny a doplnky dala vypracovať a spravila v tom procese všetky kroky. Stanovisko z Okresného úradu 

Šaľa, odbor životného prostredia je však také, že nesúhlasí s takto naformovanými ZaD nakoľko by z toho 

vyplynulo, že v celej obci by bolo obmedzené narábanie s komunálnymi odpadmi. Preto sa obecné 

zastupiteľstvo s týmito ZaD č. 5 musí vysporiadať, nakoľko ich nie je možné prijať. Aj pani Ing. Čuboňová 

odborne spôsobilá osoba vo svojom stanovisku napísala, že nesúhlasí s tým, aby takto naformulované 

uznesenie k ZaD č. 5 bolo zapracované do územného plánu.  

Ako povedal poslanec Ing. Marek Mesároš, v ďalšej časti sa chce k tomu vyjadriť. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay uviedol, že keď tvorili uznesenie, tak nechceli nikoho v tom procese poškodiť 

a vyjasnili si to na tom spoločnom prerokovaní, ktoré spomínal starosta obce. S tými pripomienkami  

sa vysporiadali a teda ďalšie uznesenie, ktoré budú navrhovať schváliť by už v tomto malo byť v poriadku. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko uviedol, že on tomu nerozumie, nakoľko Ing. Čuboňová navrhuje zrušiť 

uznesenie k ZaD č. 5 a prijať nové uznesenie, v ktorom bude jasne definovaný predmet. Prvý úkon by malo 

byť zrušenie ZaD č. 5 a jasne definovať nové zmeny a doplnky územného plánu. 

 

Starosta obce odpovedal, že vzhľadom na to, že obec konala v uznesení k zmenám a doplnkom č. 5, ale nie sú 

všetky stanoviská kladné, prišli aj nesúhlasné stanoviská, tak nie je možné v tom ďalej konať a preto by sa 

ZaD č. 5 nemali schváliť. Nedá sa v nich pokračovať a preto to treba uzavrieť. Má za to, že jediný spôsob je, 

že OcZ zruší ZaD č. 5 k územnému plánu.  

Starosta dal návrh na neschválenie ZaD č. 5 územného plánu Obce Močenok. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko upozornil, že by sa uznesenie k ZaD malo zrušiť, tak ako to píše Ing. Čuboňová. 

 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
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Hlavná kontrolórka oponovala, že návrh uznesenia je správne naformulovaný, tzn. OcZ neschvaľuje ZaD č. 5 

pretože keď sa zruší to pôvodné uznesenie, nebude zrejmé, na základe čoho sa spustil ten proces obstarávania 

zmien a doplnkov č. 5 k územnému plánu. ZaD č. 5 sa takto zastavia. 

 

Prednosta obecného úradu Ing. Lucia Benčíková poznamenala, že takto návrh uznesenia naformulovala  

Ing. Čuboňová.  

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, že návrh uznesenia naformulovala odborne spôsobilá osoba  

Ing. Čuboňová a ona navrhuje neschváliť zmeny a doplnky č. 5. Takýto postup navrhovala aj v prípade ZaD 

č. 3 v minulom roku.  

 

Starosta obce súhlasil s názorom hlavnej kontrolórky, nakoľko sa v tom celom procese konalo ale prišlo 

nesúhlasné stanovisko. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš uviedol, že materiál je tak pomenovaný, že zrušenie uznesenia ZaD č. 5 ale tým 

sa myslí, že OcZ neschvaľuje zmeny a doplnky č. 5 územného plánu Obce Močenok. 

 

Prednostka obecného úradu Ing. Lucia Benčíková uviedla, že materiál bol tak pomenovaný ale nechceli 

prepisovať názvy materiálu Ing. Čuboňovej.  

 

Starosta obce dal hlasovať. 

 

Hlasovanie za NESCHVÁLENIE: 

Prítomní: 11 

Za NESCHVÁLENIE: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. 

Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko,  

Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci neschválili Územný plán obce Močenok – zmeny a doplnky č.5,  ktorých spracovateľom je Ing. arch. 

Milan Csanda, autorizovaný architekt Nitra. 

 

Uznesenie č. 6.7 – IV./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

neschvaľuje 

Územný plán obce Močenok – zmeny a doplnky č.5,  ktorých spracovateľom je Ing. arch. Milan Csanda, 

autorizovaný architekt Nitra   

 

 

 

V čase 1:51:29 h (videozáznam je uložený na odkaze: https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-

mocenku-v-roku-2024 ) poslanec Ing. Marek Mesároš sa prihlásil o slovo. Uviedol, že síce minister životného 

prostredia zrušil rozhodnutie na spaľovňu, oni by aj napriek tomu chceli zamedziť možnej výstavbe spaľovni 

v katastri obci Močenok. Poznamenal, že návrh uznesenia odkonzultovali aj s architektom Ing. Csandom a bol 

odkonzultovaný aj s Okresným úradom Šaľa, odbor životného prostredia.  

Návrh textu uznesenia: 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
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Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

Obstaranie Územného plánu - Zmeny a doplnky č. 6 obce Močenok v tomto rozsahu: 

Doplnenie regulatívov obce na území katastrálneho územia obce Močenok o neprípustnú funkciu  územného 

plánu obce Močenok v znení „zariadenia na energetické zhodnocovanie odpadov formou ich spaľovania“. 

 

Chcú zamedziť budúcej možnej výstavbe spaľovne v katastri obce Močenok. 

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora uviedol, že je proti ZaD územného plánu, nakoľko dávajú možný nástroj  

pre investora, aby sa súdil s obcou a tieto dlhy budú splácať naše deti. Je za to, aby sa tlačilo na ministra 

životného prostredia, aby tu také zariadenie nepovolil. To im nikto nebude vyčítať a ani investor od obce 

nebude nič vyžadovať, keď to zastaví minister. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay uviedol, že minister nariadil, aby celý proces začal od začiatku. Tak si nemyslí, 

že investor by mohol niečo vymáhať. Oni sa pričinili možno o rozkladové konanie. 

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora povedal, že on má iný názor ako poslanec Mgr. Roman Révay. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko uviedol, že on si prečítal  rozkladové konanie a podľa jeho názoru rozkladné 

konanie odmietlo podania  na negatívny vplyv na životné prostredie a zdravie ľudí, na tvorbu dioxínov, dovozu 

odpadov zo zahraničia , škvara - popolček a názor na nekvalitný odborný posudok s množstvom chýb. Toto 

bolo odmietnuté. Rozkladné konanie skonštatovalo, že  EVO je overená technológia, je likvidátorom dioxínom 

a je adekvátnou metódou riešenia odpadového hospodárstva na odklon skládkovania. Jediný súhlas bol 

s námietkou v tom, že je nedostatočne riešená variantnosť. Podľa neho pokiaľ sa vyrieši variantnosť, tak 

minister povolí výstavbu daného zariadenia. -nesúhlasí so zmenou územného plánu.  

 

Poslanec Mgr. Roman Révay potvrdil slová poslanca Ing. Stanislava Šimka, ale preto robia všetko preto, aby 

to nebolo v katastri našej obce. Do iných katastrov nemôžu vstupovať ale do nášho vlastného áno. Mali 

zákonnú možnosť podať rozkladné konania. Boli akceptované určité veci a rozhodol o tom minister životného 

prostredia. A kvôli tej variantnosti chcú tomu zabrániť. 

 

Starosta obce uviedol, že vždy hovoril, že každý má právo dávať pripomienky. Obecné zastupiteľstvo má tú 

právomoc meniť územný plán. Po prečítaní rozkladového konania ministra vyplýva, že drvivá väčšina 

pripomienok bola zamietnutá. Jediná vec je, že neboli dodržané variantnosti. Majú o tom rozhodovať odborníci 

a ministerstvo. Podaktorí poslanci hovorili, že text uznesenia ZaD č. 5 je správne naformulovaný a nebol. 

Teraz o ZaD č. 6 tvrdia to isté. Odporučil, aby si každý prečítal materiál od Ing. Čuboňovej, pretože ona tam 

uvádza, že takto navrhnuté uznesenie je v rozpore s pripravovaným územným plánom vyššieho územného 

celku a na to upozorňuje. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík poznamenal, že územný plán obce musí byť v súlade s krajským územným 

plánom a ten krajským musí byť v súlade s koncepciou územia Slovenska. Ing. Šulík z VÚC napísal, že  keď 

vyšší územný celok schváli svoj územný plán a svoju záväznú časť, tak obecný územný plán v tomto regulatíve 

bude neplatný. Z toho mu vyplýva, že keď teraz čokoľvek OcZ schváli, obec dostane všetky kladné stanoviská, 

následne OcZ schváli na konci toho procesu ZaD č. 6, tak akonáhle VÚC schváli svoj územný plán, tak toto 

všetko nebude platiť. 

 

Poslanec Mgr. Ľuboš Blažo poznamenal, že bude stáť za občanmi, ktorí vyjadrili svoj názor na miestnom 

referende. Informoval sa, že kde berú poslanci istotu, že už takto naformulované uznesenie je správne. Keď 
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ostatné zmeny a doplnky boli napadnuté prokurátorom. Má na to názor, ale chce mať na to odpoveď, lebo 

z územného plánu sa robí trhací kalendár. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay odpovedal, že na tých spoločných stretnutiach, ktoré boli asi 2, tak tam sa toto 

všetko riešilo a hľadali tam riešenia. Boli na konzultácii na Okresnom úrade v Šali, odbor životného prostredia, 

kde ten text uznesenia konzultovali. Napriek tomu všetkému si budú môcť povedať, že v tejto veci spravili 

maximum, nakoľko jeden znečisťovateľ životného prostredia tu už je. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko poznamenal, že Moderný Močenok mal vo svojom volebnom programe ochranu 

životného prostredia a je to ich právo a treba to rešpektovať. Čítal rozhodnutie ministra životného prostredia 

a len kvôli jednej jedinej veci vrátil celé konanie na začiatok. Pýtal sa, prečo by tá celá rozkladová komisia 

mala potom rozhodnúť inak? Čo keď minister na koniec tú stavbu povolí? Preto si nemyslí, že zamedziť 

podnikateľské aktivity investora je to správne riešenie, pretože to môže skončiť na súde, a to nemá na to právne 

vzdelanie a nemá ani všetky informácie. Občania zvolili ich 11 poslancov, aby zastupovali záujmy celej obce 

a hájili ju čo najlepšie. Momentálne nemá dostatok informácií na to, aby za to hlasoval.  

 

Poslanec Mgr. Roman Révay odpovedal, že predchádzajúci minister vydal povoľovacie konanie a druhý 

minister to prerušil a ide celý proces odznova. Podľa neho, keď to zastavil minister, tak aké právne následky 

to môže mať pre obec. Využili len právne možnosti a podali rozklady. Tiež ich právom bolo zorganizovať 

miestne referendum a zúčastnilo sa na ňom 49 % močenčanov. Ich jediným cieľom je zamedziť výstavbe 

spaľovni v našom katastri. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš poznamenal, že ak by bolo potrebné schváliť ZaD č.6, 7 alebo 8, tak bude za 

akékoľvek zmeny a doplnky, len aby zamedzil možnosti vybudovania spaľovni odpadov v našom katastri. 

Uvedomuje si niektoré nedostatky toho predchádzajúceho uznesenia. 

Nitriansky samosprávny kraj má momentálne prijatý ÚP v oblasti odpadového hospodárstva, kde sa hovorí: 

„o vytváraní územných podmienok pre výstavbu regionálnych podnikov a prevádzok na  separáciu 

a recykláciu odpadov a spaľovní odpadov pre jednotlivé oblasti s ich lokalizáciou v optimálnom dosahu 

najväčších producentov odpadov“. Majú za to, že nie sme najväčším producentom odpadu. Keď sa zmení 

územný plán NSK a tým sa zmení obecný územný plán, tak to bude v poriadku, ale momentálne robia všetko 

v ich silách. 

Investičný zámer musí byť vypracovaný v dvoch variantoch, ale nie len v lokalitách ale aj vo variantoch 

technológií a techniky. Navrhované lokality 1 a 2 sa nachádzajú v tesnom susedstve chemického podniku 

Duslo a. s. a spaľovne nebezpečného odpadu v areály Dusla a patria k najväčším znečisťovateľom životného 

prostredia v danom regióne. Nie je odborník, ale nechce pridávať ďalší zdroj znečistenia a preto navrhuje ním 

predložené uznesenie. Či je niečo vymáhateľné súdom, tak to ukáže čas. Podľa Ing. Csandu Obec má právo 

zadefinovať funkcie vo svojom územnom pláne podľa uváženia poslancov a dotknutých orgánov. Ani tu 

nevedia, či budú ZaD č. 6 na konci dňa schválené.  

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko sa pýtal, že čo spravia, keď minister povolí EVO. Nech to vysvetlí občanom. 

Podľa neho budeme niekoho obmedzovať. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš odpovedal, že jeho odpoveď je, aby sa v našom katastri nepostavila spaľovňa 

odpadov. Ak príde k územnému konaniu a investor si podá žiadosť, tak Obec mu bude musieť napísať, že jeho 

zámer nie je v súlade s územným plánom obce a preto mu územné rozhodnutie nemôže vydať. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada poznamenal, že do kedy sa bude riešiť zmena územného plánu. Doteraz tvrdili,  

že ich právnici nastavili všetko správne a teraz tu máme stanoviská príslušných orgánov a predlžuje sa 
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zbytočné. Obáva sa, aby deti nesplácali ich nedokonalosť, lebo nie jasne a zreteľne nenastavené uznesenie. 

Mohli ísť pozrieť zariadenie napr. do Viedne.  

 

Starosta obce uviedol, že na úplnom začiatku prosil predsedu komisie životného prostredia, aby riešili danú 

vec odborne a na miesto toho procesu kde malo byť použité právo sa z toho stalo to, čo sa stalo. 

 

Poslanec Mgr. Ľuboš Blažo sa znovu informoval, že či návrh uznesenia je naformulované správne, aby 

v budúcnosti neprišiel protest prokuratúra a či si nenechajú čas, aby bolo uznesenie naformulované v zmysle 

zákona, lebo sa obáva protestu prokuratúra. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay odpovedal, že na tom stretnutí ich usmernili, ako majú naformulovať uznesenie. 

 

Starosta obce oponoval, že to boli názory niektorých ľudí, ani poslanec Ing. Marek Mesároš nezaručuje 

správnosť uznesenia. Proces pri zmenách a doplnkoch bude dodržaný a obec všetko spraví tak, ako má. 

A potom odborne spôsobilá osoba povie, či je to materiál na ďalšie posúdenie. 

 

Starosta obce dal hlasovať o návrhu uznesenia poslanca Ing. Mareka Mesároša. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 7 

Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 4 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada 

Zdržali sa: 0 

 

Uznesenie č. 6.8 – IV./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

Obstaranie Územného plánu - Zmeny a doplnky č. 6 obce Močenok v tomto rozsahu: 

Doplnenie regulatívov obce na území katastrálneho územia obce Močenok o neprípustnú funkciu  

územného plánu obce Močenok v znení „zariadenia na energetické zhodnocovanie odpadov formou ich 

spaľovania“. 

 

 

Starosta obce vyhlásil krátku technickú prestávku. 

 

 

7. Ekonomika a majetok 

 

Bod č. 7.1 začína v zázname od času 2:29:05 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ) 

 

7.1 Starosta obce predložil prítomným poslancom Informáciu o čerpaní rozpočtu k 30. 09. 2024.  

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš uviedol, že komisia financovania, správy majetku a podnikateľskej činnosti 

odporúča zobrať na vedomie predložený materiál. 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
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Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Mgr. Ľuboš Blažo ,Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia 

Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Pri hlasovaní nebol prítomný poslanec Ing. Stanislav Šimko. 

 

Poslanci zobrali na vedomie Informáciu o čerpaní rozpočtu k 30. 09. 2024. 

 

Uznesenie č. 7.1 –IV./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Informáciu o čerpaní rozpočtu k 30. 09. 2024. 

 

 

 

Bod č. 7.2 začína v zázname od času 2:30:21 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ) 

 

7.2 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh IV. zmeny rozpočtu obce Močenok na rok 2024.  

Rozpočet reaguje na požiadavky a potreby Obce a jej rozpočtových organizácií. Starosta obce otvoril rozpravu 

k predloženému materiálu. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš ako predseda komisie financovania, správy majetku a podnikateľskej činnosti 

uviedol, že komisia odporúča schváliť IV. zmenu rozpočtu obce, ale mali veľa otázok čo sa týka 

dofinancovania MŠ Močenok vo výške 60 tis eur. Podľa jeho názoru by sa malo sledovať finančné plánovanie 

MŠ nakoľko posledné roky sa vždy na konci roka rieši dofinancovanie materskej školy. Už na začiatku roka 

majú byť pokryté náklady na prevádzkovanie MŠ. Pretože takto podľa neho prišlo aj k porušeniu rozpočtových 

pravidiel, ak sa neposkytli financie, ktoré sa mali. Vadí mu, že sa to vždy rieši na konci roka. 

 

Starosta obce odpovedal, že sa nestotožňuje s názorom poslanca Ing. Mareka Mesároša, že boli porušené 

rozpočtové pravidlá. Na každej porade s riaditeľmi rieši finančné otázky, podielové dane boli rozpočtované 

v zmysle zákona a to znamená, že 40 % z podielových daní  bolo rozdelených pre školy v pôsobnosti Obce 

Močenok. Počas roka sa menilo personálne obsadenie v materskej škole, robila sa rekonštrukcia budovy, kde 

by malo prísť k úspore na energiách, preto sa dohodol s riaditeľmi škôl, že sa počká do konca roka ako sa 

situácia vyvinie. S riaditeľkou MŠ Močenok sa nezhodol na tej sume a preto chce dofinancovať len financie, 

ktoré sú reálne potrebné. 

Školy dostali všetky peniaze, ktoré mali dostať. 

 

Riaditeľka MŠ Močenok Mgr. Soňa Hippová uviedla, že rozpočet na rok 2024 im nebol schválený v takej 

výške ako predložili. Navrhovali ho podľa ich potrieb na mzdy, na prevádzku a podobne. Už v januári vedeli, 

že im rozpočet nebude postačovať. Časť zamestnancov / asistentov majú cez projekty, kde je ich mzdy hradená 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
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z dotácie zo štátu. Jedná sa o pomocných asistentov pre deti so špeciálnymi potrebami. Ale ako povedal 

starosta obce, na porade to každý mesiac riešili a prehodnocovali. Aj minulý rok im nebol schválený rozpočet 

podľa ich požiadaviek a preto bolo tiež koncom roka potrebné dofinancovanie. Štát im minulý rok dotoval 

náklady na energie a tento rok 2024 im štát energie nedotoval. Náklady na plyn boli okolo 40 tis € a na 

elektrickú energiu okolo 15 tis. €. Predpokladá, že ďalší rok už tie náklady na energie také nebudú. 

 

Starosta obce odpovedal, že škola má preddavkový kalendár na energie, ktoré musia vyplatiť, ale potom prídu 

vyúčtovacie faktúry, kde môže byť preplatok a to budú financie materskej školy. Aj na začiatku tohto 

kalendárneho roka prišla vratka. Osobne si myslí, že vďaka rekonštrukcii budovy bude úspora na energiách. 

Je koniec novembra, MŠ dostane ešte 1/12 z rozpočtu z roku 2024. Nestačí to na januárové výplaty, ktoré sú 

decembrové. Len aby predišli problémom, tak prišli s kompromisom a navrhuje danú sumu vyčleniť 

v rozpočte obce. 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová uviedla, že MŠ dostala spolu s originálnymi kompetenciami, 

dotáciou na prenesený výkon práce a s vlastnými príjmami cca 526 tis eur.  Informovala sa, či je to suma, 

s ktorou MŠ funguje. 

 

Riaditeľka Mgr. Soňa Hippová odpovedala, že vlastné príjmy obsahujú príjem od detí na stravu a z tejto sumy 

sa nakupujú potraviny, aby mohli navariť obed.  

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová uviedla, že keď odráta sumu poskytnutú od obce, tak jej to 

stále vychádza, že by mali byť v pluse. Uvítala by podrobnejšie rozpísané položky v žiadosti. 

 

Riaditeľka Mgr. Soňa Hippová uviedla, že prenesené kompetencie sú financie na 5. a 6. ročné deti a tie sú 

účelovo viazané a tie sa môžu použiť len na určitý účel a nemôžu sa použiť na mzdy a energie. Môžu z toho 

hradiť hygienické potreby, edukačné pomôcky a podobne. Poznamenala, že pani hlavná kontrolórka u nich 

robila kontrolu, tak  by sa mohla k danej veci vyjadriť. 

 

Hlavná kontrolórka uviedla, že si spravila analýzu nákladov. Poznamenala, že náklady má škôlka preto také 

vysoké, lebo má vlastnú kuchyňu. Na to potrebujú mať zamestnankyne / kuchárky a pomocné sily, zariadenia 

a podobne. Mnohé obce majú spojené budovy ZŠ a MŠ a vedia to takto skombinovať. Skontrolovala všetky 

náklady, faktúry, väčšinou sú to náklady, ktoré sú hradené z prenesených kompetencií. Nevidí iné možnosti, 

žeby vedeli hospodáriť inak. Tohto ročná rekonštrukcia MŠ by mohla pomôcť z hľadiska úspory na energiách. 

V budúcom roku, keď prejdú materské školy pod štát, tak aj tak bude obec škôlka stáť do 100 000,- €. Aj podľa 

porovnania s okolitými obcami je vidieť, že náklady v Močenku na prevádzku MŠ sú vyššie než v okolitých 

obciach kde sú napr. ZŠ a MŠ spoločne v budove alebo majú spoločnú jedáleň. V rámci kontroly nenašla nič 

také, čo by nesedelo.  

 

Riaditeľka Mgr. Soňa Hippová uviedla, že materská škola má preto vyššie náklady, lebo má žiakov so 

špeciálnymi potrebami, ktoré sú uvádzané vo výkazoch. 

 

Starosta obce oponoval, že normatív bol vypočítaný na základe nákladov MŠ v roku 2023. Tieto údaje sa 

nahrávajú do finančných výkazov, z ktorých ich ministerstvo prepočítalo. Zvýšené náklady spočívajú najmä 

v tom, že drvivá väčšina pedagogických zamestnankýň má vysokoškolské vzdelanie, majú 1. a 2.  atestáciu 

a tie mzdové náklady sú hneď vyššie  v porovnaní s učiteľkou so strednou školou s maturitou. V roku 2025 

dostane obec nižšie podielové dane a rozdeliť má obec 27 % z podielových daní medzi školy. Momentálne ten 

normatív na žiaka v MŠ vychádza priaznivejšie než boli pôvodné predpoklady. Jediné šetrenie sa očakáva na 

energiách. 
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Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová sa informovala na očakávané výdavky na mzdy,  

či sú v žiadosti uvedené náklady aj na október. 

 

Riaditeľka Mgr. Soňa Hippová uviedla, že októbrové výplaty boli uhradené a decembrové mzdové náklady  

sú bez odmien. 

 

Starosta obce uviedol, že dofinancovanie rieši základné potreby. Ak sa schváli IV. Zmena rozpočtu, tak sa 

pôjde podľa toho, aké náklady predloží materská škola. Decembrové výplaty sa uhradia v januári a financie 

musia ísť na depozit. Náklady na školskú jedáleň zostanú na obci. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay poznamenal, že nerozumie tomu, prečo MŠ potrebuje dofinancovať, keď 

čerpanie k 30.09.2024 je na 75 % oproti schválenému rozpočtu, čiže to sedí do konca roka.  

 

Starosta obce odpovedal, že preto aj nesúhlasil s tou sumou, ktorá chýba vedeniu MŠ a navrhuje, aby sa išlo 

podľa reálnych nákladov, ktoré preukáže MŠ.  Osobne si myslí, že pri vyúčtovaní energií sa tie peniaze vrátia. 

Minulý rok na základe požiadavky poslancov sa riešili aj odmeny pre zamestnankyne. Teraz sa rieši 

dofinancovanie prevádzkových nákladov. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay sa informoval, že koľko učiteliek má materská škola a koľko finančných 

prostriedkov potrebuje  MŠ mesačne na mzdy. 

 

Riaditeľka Mgr. Soňa Hippová odpovedala, že má 13 učiteliek a v tom čerpaní ešte neboli zarátané 

septembrové výplaty. Nevie presne oddeliť tie mzdové náklady, nakoľko sú tam zahrnuté aj asistentky, ktoré 

sú hradené z dotácie. 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová sa informovala, že či môže cca 36 tis odpočítať z tej potrebnej 

sumy, nakoľko októbrové výplaty už boli poslané. 

 

Riaditeľka Mgr. Soňa Hippová odpovedala, že tie výplaty boli uhradené z iných zdrojov, z ktorých si požičali, 

aby mohli hradiť mzdy zamestnancov MŠ. Snažia sa robiť všetko možné, aby z tých účelovo viazaných 

financií použili čo najviac. 

 

Poslanec Mgr. Ľuboš Blažo uviedol, že hlavná kontrolórka sama povedala, že pri kontrole nezistila žiadne 

nedostatky a pochybenia. Osobne si myslí, že MŠ je potrebné dofinancovať a bude hlasovať za návrh. 

 

Starosta obce doplnil, že obce a mestá dostali kompenzáciu za výpadok podielových daní, a odôvodnil ostatné 

zmeny rozpočtu. Je tam aj dofinancovanie ZUŠ Močenok, nakoľko je zriadený nový odbor, a vznikli náklady 

na mzdy. Peniaze na týchto žiakov budú zo štátu do poslané až v roku 2025. 

 

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová sa informovala na počet pedagogických zamestnancov, nakoľko v žiadosti 

sa uvádza 14 ale podľa jej názoru je ich 13. 

 

Riaditeľka Mgr. Soňa Hippová odpovedala, že áno, pedagogických zamestnankýň je 13 a všetky sú na plný 

úväzok. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš sa informoval, že aký rozdielny názor mal starosta obce na tú žiadosť, keď 

spomínal, že nesúhlasil s tým číslom v žiadosti.  
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Starosta obce odpovedal, že nemyslel konkrétne na sumu, ale o filozofiu toho, čo má a nemá byť 

dofinancované. Riešil to spoločne s prednostkou obecného úradu a stále si myslí, že za energie budú vrátené 

peniaze pri vyúčtovaní spotreby. Takže aj s tým treba rátať a riešiť ich možno tým, že ich vrátia obci.  

 

Riaditeľka Mgr. Soňa Hippová odpovedala, že so súčasným dodávateľom plynu majú zmluvu do konca 

februára 2025 a potom budú mať nového dodávateľa, ktorého riešili cez verejné obstarávanie. Takže do konca 

roka nebude vedieť, že aké bude vyúčtovanie. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay navrhol, že by možno bolo vhodné vopred uvažovať o dofinancovaní MŠ  

pri zostavovaní rozpočtu na rok 2025, nakoľko sa každoročne objavuje takýto schodok a dať im možno rovno 

o 40 tis eur viac.  

 

Starosta obce odpovedal, že teoreticky to je možné, ale prakticky sa to robí tak, že sa vypočítava normatív 

z podielových daní. Koncom októbra sa o tejto téme s pani riaditeľkou rozprával a majú uhradené všetky 

záväzky a potrebujú financie na mzdy, ktoré budú vyplácať v januári.  

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš sa informoval, že v akej štruktúre sú náklady uvedené v žiadosti za tých 66 tis 

eur. Sú to len mzdy, alebo len prevádzka. 

 

Riaditeľka Mgr. Soňa Hippová odpovedala, že je to v tej žiadosti vypísané. 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová doplnila, že je to rozčlenené na výdavky na vodu, plyn, 

elektrinu, telefónne služby, mzdy na október, november a december.  

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš uviedol, že nechce spraviť to, že sa neschváli zmena rozpočtu, len by chcel, aby 

sa to financovanie podrobne sledovalo, pretože vždy na konci roka sú postavení pred hotovú vec a nie sú 

v stave zamietnuť uvedený návrh. Hovoril to aj minulý rok. 

 

Starosta obce oponoval, že sa dofinancuje originálna kompetencia obce, a tú si zriaďuje obec. To nie je žiadne 

dofinancovanie nad rámec a je v podstate jedno, či by to riešili pri III. alebo IV. zmene rozpočtu. Pretože 

dofinancovať túto povinnosť je na strane obce. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay uviedol, že v žiadosti pri tvorbe rozpočtu žiadala MŠ o cca 90 tis € viac, ako 

bolo schválené v rozpočte. Tak už v januári/februári pani riaditeľka vedela, že jej to nebude vychádzať.  

 

Starosta obce oponoval, že obcou zvolený postup bol úspornejší, lebo dnes to nie je rozdiel 90 tis €, ale 60 tis. 

€. Takže poznáme reálne číslo a nedali sme rovno bianko šek na 90 tis. €. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada poznamenal, že starosta jasne povedal, že sa bude preplácať to, čo pani riaditeľka 

predloží. Treba návrh podporiť a dôverovať pani riaditeľke. 

 

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová oponovala, že určite nie sú proti dofinancovaniu materskej školy. 

V minulom roku požiadala starostu obce, aby žiadosti, ktoré sa týkajú škôl, mládeže a športu mali v komisii 

a táto žiadosť do komisie doručená nebola. Keby to v komisii mali, mohli si to preštudovať a tie otázky, ktoré 

teraz mali si mohli prejsť s pani riaditeľkou.  
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Starosta obce oponoval, že všetky materiály, ktoré prináležia v zmysle obsahu komisii  pre školstvo, mládež 

a šport majú doručené. Finančné prostriedky sa týkajú komisie finančnej a tá túto žiadosť mala. Komisie sú 

verejné a hocikto sa ich môže zúčastniť.  

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová oponovala, že minulý rok povedal, že im materiál bude 

zasielaný a nebol. 

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora povedal, že rešpektujú prácu zamestnankýň. 

 

Starosta obce povedal, že vždy to, čo škola mala dostať tak dostala. Rieši sa financovanie prevádzkových 

nákladov. Aj v minulom roku to bolo tak, že obec poslala peniaze na odmeny s tým, že keď príde vratka  

za energie, tak tie peniaze MŠ vráti obci a to sa nestalo. Požiadal, aby sa netvrdilo, že s niekým bolo 

manipulované. 

 

Riaditeľka Mgr. Soňa Hippová oponovala, že tie peniaze z vrátenia energií im poslala účtovníčka obce a oni 

si ich museli dať na depozit a nemohli ich použiť na nič iné len na mzdy. Keď to tak nemalo byť, tak im ich 

obec nemala poslať. 

 

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová uviedla, že na nič s otázkami nenarážali, len potrebovali vedieť,  

či potrebujú dofinancovať bežnú prevádzku materskej školy, alebo sa riešia aj odmeny pre učiteľky. Pevne 

verí, že keď materské školy prejdú pod štát, tak sa im bude lepšie dariť.  

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef 

Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili IV. Zmenu rozpočtu obce na rok 2024. 

 

Uznesenie č. 7.2 –IV./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje  

IV. zmenu rozpočtu obce na rok 2024 

 

 

 

8. Hlavný kontrolór obce 

 

Bod č. 8.1 začína v zázname od času 3:21:39 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
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8.1 Starosta obce predložil prítomným poslancom Správu z kontroly hospodárenia s rozpočtovými 

prostriedkami a nakladania s majetkom obce v Materskej škole a v Základnej umeleckej škole v Močenku. 

Odovzdal slovo hlavnej kontrolórke, ktorá predložila správu z kontroly. 

 

Hlavná kontrolórka uviedla, že spravila kontrolu v ZUŠ a MŠ. Pri kontrolovaných subjektoch nenašla žiadne 

pochybenia. ZUŠ nakupuje výhradne len materiál na vyučovanie. Všetko uhrádzajú cez bankový účet. Jediná 

drobnosť bola pri ZUŠ aj MŠ a to bola chyba pri zverejňovaní zmlúv, faktúr a objednávok, ale počas kontroly 

to bolo napravené.  

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef 

Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Správu z kontroly hospodárenia s rozpočtovými prostriedkami a nakladania  

s majetkom obce v Materskej škole a v Základnej umeleckej škole v Močenku. 

 

Uznesenie č. 8.1 –IV./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Správu z kontroly hospodárenia s rozpočtovými prostriedkami a nakladania s majetkom obce  

v Materskej škole a v Základnej umeleckej škole v Močenku 

 

 

 

Bod č. 8.2 začína v zázname od času 3:24:35 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

8.2 Starosta obce predložil prítomným poslancom Plán kontrolnej činnosti Hlavného kontrolóra obce  

na I. polrok 2025. Odovzdal slovo hlavnej kontrolórke. 

 

Hlavná kontrolórka uviedla, že sa v I. polroku 2025 zameria na dohľad vyraďovacieho procesu pri registratúre. 

Je to zdĺhavý a náročný proces a preto sa mu chce venovať, lebo prebieha raz za 10 rokov. Vykoná kontrolu 

prevodov nehnuteľného majetku a kontrolu vyúčtovania dotácií ako každý rok. 

 

Prednostka obecného úradu Ing. Lucia Benčíková uviedla, že návrh plánu kontrolnej činnosti bol riadne 

zverejnený a neprišli k nemu žiadne pripomienky.  

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
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Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef 

Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili bez pripomienok plán kontrolnej činnosti Hlavného kontrolóra obce na I. polrok 2025. 

 

Uznesenie č. 8.2 –IV./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje bez pripomienok 

Plán kontrolnej činnosti Hlavného kontrolóra obce na I. polrok 2025 

 

 

 

9. Majetkové prevody a nájmy 

 

Bod č. 9.1  začína v zázname od času 3:28:00 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024  ). 

 

9.1 Starosta obce predložil prítomným poslancom žiadosť od Rímskokatolíckej cirkvi Biskupstvo Nitra,  

so sídlom Nám. Jána Pavla II. 7, 950 50  Nitra, IČO 35593008 o zváženie možnosti zámeny pozemkov medzi 

Rímskokatolíckou cirkvou Biskupstvom Nitra a Obcou Močenok. Odovzdal slovo poslancovi  

Ing. Rastislavovi Benčíkovi, predsedovi komisie pre územné plánovanie a investičnú činnosť. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, že komisia nemá námietky voči zámene pozemkov uvedených v prvej 

časti žiadosti, bez zrovnávania rozdielu vo výmerách medzi jednotlivými zámenami, ponúkaných v druhej 

časti žiadosti. To znamená, že členovia komisie nemajú námietky voči zámene: Rímskokatolícka cirkev, 

Biskupstvo Nitra má záujem získať 1 317 m2 a ponúka 1 902m2. Rozdiel vo výmerách medzi jednotlivými 

zámenami zdôvodňujeme odlišnou lukratívnosťou pozemkov. 

 

Starosta obce uviedol, že sa stotožňuje s názorom komisie. Biskupský úrad má záujem o časť pozemkov, ktoré 

sa nachádzajú smerom na obec Horná Kráľová.  

 

Poslanec Ing. Lukáš Minár sa informoval, že či Biskupský úrad uviedol, na aký zámer potrebuje tieto pozemky 

a aký zámer má Obec Močenok na tých získaných pozemkoch robiť. 

 

Starosta obce odpovedal, že Biskupský úrad má zámer vybudovať nejakú obchodnú sieť a Obec Močenok na 

získaných pozemkoch bude postupovať v zmysle toho, čo jej dovolí územný plán v danej lokalite. Najskôr je 

však potrebné vysporiadať tieto pozemky. Najväčšia výmera tých pozemkov je za „Starou Meštiankou“.  

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútova sa informovala, či by nebolo vhodné uvažovať aj nad zámenou 

pozemkov pod cestami v niektorých uliciach. Napr. v ul. Topoľová. 

 

Starosta obce odpovedal, že pri niektorých cestách sú vlastníci fyzické osoby (napr. ul. Cintorínska) a pri iných 

cestách sú rôzne štátne organizácie. Vždy je to otázka ponuky a dopytu. Tentokrát s touto žiadosťou prišiel 

Biskupský úrad a preto sa prerokováva. Aký je vlastnícky vzťah pri ceste v ul. Topoľová nevie. 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
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Starosta obce dal hlasovať o predloženej žiadosti.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, , Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. 

Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Pri hlasovaní nebol prítomný poslanec: 

Ing. Marek Mesároš 

 

Poslanci schváli zámer zámeny pozemkov medzi Rímskokatolíckou cirkvou Biskupstvom Nitra a Obcou 

Močenok. 

 

Uznesenie č. 9.1 –IV./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

žiadosť č. EO 180/2024 zo dňa 01. 08. 2024 od Rímskokatolíckej cirkvi Biskupstvo Nitra, so sídlom Nám. 

Jána Pavla II. 7, 950 50  Nitra, IČO 35593008 o zváženie možnosti zámeny pozemkov medzi 

Rímskokatolíckou cirkvou Biskupstvom Nitra a Obcou Močenok. 

 

b) schvaľuje    

budúci zámer zámeny pozemkov medzi Rímskokatolíckou cirkvou Biskupstvom Nitra a Obcou Močenok a to 

nasledovne: 

pozemky vo vlastníctve Obce Močenok, vedené na LV č. 4274, k. ú. Močenok a to:  

- parc. reg. „E-KN“ číslo 1770, ostatná plocha o výmere 802 m2; 

- dve malé časti z parc. reg. „E-KN“ číslo 1769/200, ktorých spoločná výmera je cca 98 m2; (upresní sa 

GP), 

- parc. reg. „E-KN“ číslo 1766/100, ostatná plocha o výmere 417 m2; 

Jedná sa o nehnuteľnosti o celkovej výmere cca 1.317 m2 

 

Zameniť za pozemky vo vlastníctve Rímskokatolíckej cirkvi Biskupstvo Nitra, so sídlom Nám. Jána Pavla II. 

7, 950 50  Nitra, IČO 35593008, vedené na LV č. 3154, k. ú. Močenok a to:  

- parc. reg. „C-KN“ číslo 746/1, záhrada o výmere 920 m2; 

- parc. reg. „C-KN“ číslo 746/6, ostatná plocha o výmere 637 m2; 

- parc. reg. „C-KN“ číslo 746/5, záhrada o výmere 342 m2; 

- parc. reg. „C-KN“ číslo 736/43, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 1 m2; 

- parc. reg. „C-KN“ číslo 736/42, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 2 m2; 

Jedná sa o nehnuteľnosti o celkovej výmere 1.902 m2. 

 

Budúci zámer sa schvaľuje v zmysle ustanovenia § 9a ods. 15 písm. f) zákona č. 138/1991 Zb.  

o majetku obcí v znení neskorších predpisov (osobitný zreteľ) a v zmysle čl. 5 ods. 3 písm. p) a r)  Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom obce. 
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Odôvodnenie: 

Obec Močenok sa rozhodla zameniť  predmetné pozemky z dôvodu hodného osobitného zreteľa nakoľko v 

budúcnosti obec plánuje investičnú výstavbu a pozemky parc. č. 746/1, 746/5 a 746/6  

vo vlastníctve Rímskokatolíckej cirkvi Biskupstvo Nitra by boli na tento účel ideálne. Na tieto pozemky je 

pritom vstup cez pozemky Obce Močenok. Na druhej strane Rímskokatolícka cirkev  Biskupstvo Nitra plánuje 

v okolí starej sýpky medzi obcami Močenok a Horná Kráľová vybudovať obchod s potravinami a táto zámena 

by uľahčila umiestnenie prevádzky bez toho, aby malou časťou zasahovala do obecnej parcely. Máme za to, 

že zámenou pozemkov sa dosiahne prínos pre rozvoj obce, jej obyvateľov a skvalitnenie sociálnej oblasti, čo 

je v súlade so strategickými dokumentami obce. Tiež sa prispeje k vytváraniu pracovných príležitostí v obci a 

jeho bezprostrednom okolí.  

 

c) poveruje    

Starostu obce rokovaním o zámene pozemkov s Rímskokatolíckou cirkvou Biskupstvom Nitra. 

 

 

 

Bod č. 9.2  začína v zázname od času 3:38:36 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024  ). 

 

9.2 Starosta obce predložil prítomným poslancom žiadosť od Ing. Mária Dičéra, bytom ul. Sv. Gorazda 525, 

951 31  Močenok o odkúpenie časti z obecného pozemku, konkrétne časť z par. č. 1747/1 o výmere cca 8 m2, 

reg. „E-KN“, k. ú. Močenok, pozemok vedený na LV č. 4274. Odovzdal slovo poslancovi  

Ing. Rastislavovi Benčíkovi, predsedovi komisie pre územné plánovanie a investičnú činnosť. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, že komisia nemá námietky voči odpredaju vyššie uvedeného pozemku. 

Na pozemku sa nachádza časť garáže a časť oplotenia k rodinnému domu. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženej žiadosti.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, , Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Pri hlasovaní nebol prítomný poslanec: 

Ing. Marek Mesároš 

 

Poslanci schválili budúci zámer predaja obecného pozemku pre žiadateľa Ing. Mária Dičéra. 

 

Uznesenie č. 9.2 –IV./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

žiadosť Ing. Mária Dičéra, bytom ul. Sv. Gorazda 525, 951 31  Močenok o odkúpenie časti z obecného 

pozemku, konkrétne časť z par. č. 1747/1 o výmere cca 8 m2, reg. „E-KN“, k. ú. Močenok, pozemok vedený 

na LV č. 4274. 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
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b) schvaľuje    

budúci zámer odpredaja nehnuteľnosti – časť z parc. č. 1747/1 o výmere cca 8 m2, reg. „E-KN“,  

k. ú. Močenok, pozemok vedený na LV č. 4274 pre žiadateľa Ing. Mária Dičéra, bytom ul.  

Sv. Gorazda 525, 951 31  Močenok  za kúpnu cenu, ktorej výška bude určená znaleckým posudkom  

a o konečnej cene rozhodne Obecné zastupiteľstvo v Močenku. 

 

Budúci zámer sa schvaľuje v zmysle ustanovenia § 9a ods. 15 písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov. 

 

 

 

Bod č. 9.3  začína v zázname od času 3:40:36 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024  ). 

 

9.3 Starosta obce predložil prítomným poslancom žiadosť Milady Turňovej, bytom Chalupy 87/12, 951 31  

Močenok o odkúpenie nehnuteľnosti parcely č. 1745/15 o výmere 63 m2, (nemá založený LV), ktorá sa 

odčlenila z parc. č. 1745, reg. „E-KN“, k. ú. Močenok, zapísaná na LV č. 4274. Odovzdal slovo poslancovi  

Ing. Rastislavovi Benčíkovi, predsedovi komisie pre územné plánovanie a investičnú činnosť. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, že komisia nemá námietky voči odpredaju vyššie uvedeného pozemku 

v línii jestvujúceho oplotenia. V minulosti sa už v tejto lokalite obecné pozemky odpredali a bude dodržaná 

uličná čiara. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženej žiadosti.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. 

Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef 

Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili budúci zámer odpredaja obecného pozemku pre žiadateľku Miladu Turňovú. 

 

Uznesenie č. 9.3 –IV./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

žiadosť Milady Turňovej, bytom Chalupy 87/12, 951 31  Močenok o odkúpenie nehnuteľnosti parcely č. 

1745/15 o výmere 63 m2, (nemá založený LV), ktorá sa odčlenila z parc. č. 1745, reg. „E-KN“,  

k. ú. Močenok, zapísaná na LV č. 4274. 

 

b) schvaľuje    

budúci zámer odpredaja nehnuteľnosti a to parcely č. 1745/15 o výmere 63 m2, (nemá založený LV), ktorá sa 

odčlenila z parc. č. 1745, reg. „E-KN“, k. ú. Močenok, zapísaná na LV č. 4274 pre žiadateľku Miladu Turňovú, 

bytom Chalupy 87/12, 951 31  Močenok za kúpnu cenu, ktorej výška bude určená znaleckým posudkom a o 

konečnej cene rozhodne Obecné zastupiteľstvo v Močenku. 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
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Budúci zámer sa schvaľuje v zmysle ustanovenia § 9a ods. 15 písm. f) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov (osobitný zreteľ) a v zmysle čl. 5 ods. 3 písm. f)  Zásad hospodárenia a nakladania 

s majetkom obce. 

 

Odôvodnenie: 

Obec Močenok sa rozhodla predať predmetný pozemok z dôvodu hodného osobitného zreteľa nakoľko časť 

rodinného domu je postavená na vyššie uvedenom obecnom pozemku a zvyšná časť pozemku slúži ako 

predzáhradka, ktorá je oplotená a užívaná  niekoľko rokov rodinou žiadateľky. 

 

 

 

Bod č. 9.4  začína v zázname od času 3:43:34 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024  ). 

 

9.4 Starosta obce predložil prítomným poslancom žiadosť Klaudii Štrpkovej, bytom Biskupa Klucha 57/51, 

951 31  Močenok o odkúpenie nehnuteľnosti, časť z parcely č. 1745 o výmere cca 200 m2, reg. „E-KN“, k. ú. 

Močenok, zapísaná na LV č. 4274. Odovzdal slovo poslancovi Ing. Rastislavovi Benčíkovi, predsedovi 

komisie pre územné plánovanie a investičnú činnosť. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, že komisia neodporúča uvedený pozemok odpredať. Žiadateľka už aj 

na predchádzajúcom OcZ nemala schválenú žiadosť. Ako dôvod uvádzajú , že časť pozemku sa nachádza 

v záplavovej oblasti močenského potoka a jedná sa o veľkú výmeru, kde v budúcnosti by tento pozemok mohla 

Obec využiť vo svoj prospech. 

 

Starosta obce dal hlasovať ZA NESCHVÁLENIE predloženej žiadosti.  

 

Hlasovanie ZA NESCHVÁLENIE: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. 

Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef 

Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci neschválili zámer predaja obecného pozemku pre žiadateľku Klaudiu Štrpkovú. 

 

Uznesenie č. 9.4 –IV./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

žiadosť Klaudii Štrpkovej, bytom Biskupa Klucha 57/51, 951 31  Močenok o odkúpenie nehnuteľnosti, časť z 

parcely č. 1745 o výmere cca 200 m2, reg. „E-KN“, k. ú. Močenok, zapísaná na LV č. 4274. 

 

b) neschvaľuje    

budúci zámer odpredaja nehnuteľnosti a to časť z parcely č. 1745 o výmere cca 200 m2, reg. „E-KN“, k. ú. 

Močenok, zapísaná na LV č. 4274 pre žiadateľku Klaudiu Štrpkovú, bytom Biskupa Klucha 57/51, 951 31  

Močenok. 

 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
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Bod č. 9.5  začína v zázname od času 3:46:45 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024  ). 

 

9.5 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh uznesenia na schválenie odpredaja pozemku  

pre Adventus, n. o.. Žiadateľ splnil všetky podmienky potrebné k odpredaju obecného pozemku. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom návrhu uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. 

Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef 

Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili odpredaj obecného pozemku pre Adventus, n.o.. 

 

Uznesenie č. 9.5 –IV./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 3/5 väčšinou všetkých poslancov 

predaj nehnuteľnosti a to novovytvorenej parcely č. 1747/261 o výmere 190 m2, druh pozemku: zastavaná 

plocha a nádvorie, ktorá sa odčlenila z obecnej parcely č. 1747/1, reg. „E-KN“, vedená na LV č. 4274 na 

základe GP č. 037/2024 zo dňa 22.3.2024, úradne overenom katastrálnym odborom Okresného úradu Šaľa dňa 

10. 04. 2024 pod č. G1 – 203/2024. 

 

Odôvodnenie: 

Obec Močenok sa rozhodla predať obecný pozemok z dôvodu hodného osobitného zreteľa, nakoľko  

sa jedná o neziskovú organizáciu, ktorá plánuje vybudovať v obci Zariadenie sociálnych služieb  

pre seniorov a máme za to, že sa jedná verejnoprospešnú službu. Žiadateľ potrebuje na obecnom pozemku 

vybudovať na vlastné náklady parkovacie miesta pre návštevníkov Zariadenia sociálnych služieb a toho času 

má vyššie uvedený pozemok v prenájme. 

 

Cena: 20,- €/m2 

 

Kupujúci: Adventus, n.o., IČO: 45 739 790, so sídlom Sv. Gorazda 526/8, 951 31  Močenok 

 

 

 

Bod č. 9.6  začína v zázname od času 3:50:21 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024  ). 

 

9.6 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh uznesenia na schválenie odpredaja obecných  

pozemkov pre manželov Stehlíkových. Žiadatelia splnili všetky podmienky potrebné k odpredaju. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom návrhu uznesenia. 

 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
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Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef 

Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili odpredaj obecných pozemkov pre manželov Stehlíkových. 

 

Uznesenie č. 9.6 –IV./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 3/5 väčšinou všetkých poslancov 

predaj nehnuteľností a to novovytvorených parciel č. 1747/257 o výmere 61 m2, druh pozemku: zastavaná 

plocha a parc. č. 1747/258 o výmere 7 m2, druh pozemku: zastavaná plocha. Jedná sa o novovytvorené parcely, 

ktoré boli odčlenené z pozemku parc. č. 1747/1, k. ú. Močenok, reg. „E-KN“, vedený na LV č. 4274, na základe 

geometrického plánu č. 014/2024 zo dňa 21.02.2024, úradne overeným Okresným úradom Šaľa, Katastrálnym 

odborom pod č. G1-174/2024 dňa 26.03.2024. 

 

Odôvodnenie: 

Obec Močenok sa rozhodla predať predmetné pozemky z dôvodu hodného osobitného zreteľa nakoľko 

žiadatelia dlhodobo užívajú časť obecného pozemku ako predzáhradku (novovytvorená parc.  

č. 1747/257) a na časti obecnej parcely je garáž (novovytvorená  parc. č. 1747/258). 

 

Cena: 20,- €/m2 

 

Kupujúci: Milan Stehlík, rod. Stehlík, nar. 28.07.1959, a manželka Erika Stehlíková, rod. Hudoková, nar. 

28.11.1964, obaja bytom ul. Švábska 1470/37, 951 31  Močenok 

 

 

 

Bod č. 9.7  začína v zázname od času 3:52:42 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024  ). 

 

9.7 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh uznesenia na schválenie odpredaja obecných  

pozemkov pre manželov Hippových. Žiadatelia splnili všetky podmienky potrebné k odpredaju. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom návrhu uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. 

Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef 

Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
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Poslanci schválili odpredaj obecných pozemkov pre manželov Hippových. 

 

Uznesenie č. 9.7 –IV./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 3/5 väčšinou všetkých poslancov 

predaj nehnuteľností a to novovytvorených parciel č. 1747/71 o výmere 71 m2, druh pozemku zastavaná plocha 

a nádvorie a parc. č. 1747/260 o výmere 66 m2, druh pozemku zastavaná plocha  

a nádvorie, ktoré sa odčlenili z parcely č. 1747/1, k. u. Močenok, reg. „E-KN“, vedená na LV č. 4274, na 

základe GP č. 006/2024 zo dňa 9.4.2024 úradne overeným Okresným úradom Šaľa, Katastrálnym odborom 

pod č. G1-265/2024 dňa 15.05.2024. 

 

Odôvodnenie: 

Obec Močenok sa rozhodla predať obecné pozemky z dôvodu hodného osobitného zreteľa, nakoľko obec na 

tieto pozemky nemá prístup, dlhé roky sú užívané žiadateľmi ako záhrada, ktorá je nimi oplotená. 

 

Cena: 20,- €/m2 

 

Kupujúci: Ľuboslav Hipp, rod. Hipp, nar.: 5.9.1960, a manželka Mgr. Soňa Hippová, rod. Goňová, nar.: 

8.4.1965 obaja bytom ul. Školská 1701/14, 951 31  Močenok 

 

 

 

Bod č. 9.8  začína v zázname od času 3:55:03 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024  ). 

 

9.8 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh uznesenia na schválenie odpredaja obecného  

pozemku pre manželov Blehových. Žiadatelia splnili všetky podmienky potrebné k odpredaju. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom návrhu uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. 

Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef 

Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili odpredaj obecného pozemku pre manželov Blehových. 

 

Uznesenie č. 9.8 –IV./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 3/5 väčšinou všetkých poslancov 

predaj nehnuteľnosti a to novovytvorenej parcely č. 652/21 o výmere 68 m2 , druh pozemku: záhrada, ktorá sa 

odčlenila z parcely č. 652, vedená na LV č. 4274, reg. „E-KN“, k. ú. Močenok na základe  

GP č. 040/2024, úradne overený katastrálnym odborom Okresného úradu Šaľa dňa 22.05.2024 pod  

č. G1 – 284/2024. 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
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Odôvodnenie: 

Obec Močenok sa rozhodla predať časť obecného pozemku z dôvodu hodného osobitného zreteľa, nakoľko 

uvedený pozemok tvorí oplotenú časť pozemku žiadateľov a tí si kúpou vysporiadajú majetkovoprávne 

vzťahy. 

 

Cena: 20,- €/m2 

 

Kupujúci: Štefan Bleho, rod. Bleho, nar. 19.01.1972, a manželka Ing. Mária Blehová, rod. Lenčéšová, nar. 

15.02.1982, obaja bytom ul. Nitrianska 1240/64, 951 31  Močenok. 

 

 

 

10. Zápisnice z komisií 

 

Bod č. 10 začína v zázname od času 3:57:00 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

10. Starosta obce predložil prítomným poslancom zápisnice komisií od ostatného zasadnutia OcZ.  

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. 

Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef 

Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Zápisnice komisií  od ostatného zasadnutia OcZ tak, ako ich predložili 

predsedovia komisií.  

 

Uznesenie č. 10 – IV./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Zápisnice komisií  od ostatného zasadnutia OcZ tak, ako ich predložili predsedovia komisií. 

Zápisnice: 

• Komisia územného plánovania a investičnej činnosti, 

• Komisia financovania, správy majetku a podnikateľskej činnosti, 

• Komisia pre životné prostredie, verejnoprospešné služby a verejný poriadok, 

• Komisia pre školstvo, mládež a šport, 

• Komisia pre dohľad nad prípravou územného plánu obce Močenok – zmeny a doplnky č.5. 

 

 

 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
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11. Rôzne  

 

Bod č. 11.1 začína v zázname od času 3.58:44 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024  ). 

 

11.1 Starosta obce predložil prítomným poslancom Informáciu  o výsledkoch hospodárenia obce Močenok  

za rok 2023. Hodnotenie jednotlivých samospráv robí Inštitút pre ekonomické a sociálne reformy (známy pod 

skratkou INEKO). Za rok 2023 bolo finančné zdravie hodnotené ako výborné. Je to výsledok spoločnej práce. 

V súčasnosti obec nemá žiadne komerčné úvery a už sedem rokov je finančné zdravie takto pozitívne 

hodnotené. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. 

Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef 

Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Informáciu o výsledkoch hospodárenia obce Močenok za rok 2023. 

 

Uznesenie č. 11.1 – IV./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Informáciu o výsledkoch hospodárenia obce Močenok za rok 2023 

 

 

 

12. Diskusia 

 

Bod č. 12 začína v zázname od času 4:00:56 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš uviedol, že už na predchádzajúcom ocz otvoril tému odmeňovania poslancov. 

Poznamenal, že v roku 2019 prijalo vtedajšie obecné zastupiteľstvo zásady odmeňovania poslancov. V tom 

čase boli poslancami Ing. Šimko, Ing. Šuvada, Mgr. Sýkora a on. Informoval sa, prečo sa podľa nich 

nepostupuje a poslanci nie sú odmeňovaní podľa týchto zásad.  

 

Starosta obce oponoval, že postupuje podľa schváleného rozpočtu. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš sa informoval, že podľa akých zásad sú vyplácaný poslanci.  

 

https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
https://mocenok.sk/clanok/iv-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
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Starosta obce odpovedal, že poslanci sú vyplácaní podľa smernice, ktorá platila predtým, než táto smernica 

bola v roku 2020 pozastavená. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš uznal, že zásady boli pozastavené na rok 2020 kvôli celosvetovej pandémii 

covidu 19. Oponoval, lebo podľa neho sa tie zásady porušujú, lebo od roku 2021 mali byť platné a schválilo 

ho predchádzajúce OcZ a on ako starosta obce tento dokument podpísal. 

 

Starosta obce informoval prítomných poslancov, že bývalý hlavný kontrolór a Ing. Marek Mesároš ako 

predseda finančnej komisie mali vypracovať nové zásady odmeňovania poslancov. Pripravili materiál 

a schválili odmeny také, ako majú pomaly poslanci v krajských mestách. Ale neboli vyčíslené ekonomické 

náklady. Uznal, že tie zásady podpísal. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš znovu oponoval, že boli schválené a mali sa dodržiavať, ak nebolo niečo 

v poriadku, tak sa mohli zmeniť. A tú smernicu vypracoval bývalý hlavný kontrolór Ing. Ladislav Fúska. 

Uviedol, že starosta obce má najvyšší možný plat, aký mu zákon umožňuje a to je 5 700,- € v hrubom a bola 

mu preplatená aj nevyčerpaná dovolenka. Podľa neho ignoruje existujúci materiál, ktorý schválilo obecné 

zastupiteľstvo. 

 

Starosta obce odpovedal, že aj on ako poslanec mohol prísť s návrhom na zmenu smernice. V roku 2021 a 2022 

mu to neprekážalo a mal na to taký istý priestor ako on ako starosta. Podľa neho smernica, podľa ktorej sa 

teraz vyplácajú odmeny poslancov je dobrá. 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová sa pýtala hlavnej kontrolórky, že či starosta postupuje v súlade 

so zákonom, keď nedodržiava zásady odmeňovania poslancov. Nakoľko je uznesenie podpísané a platné. 

 

Hlavná kontrolórka odpovedala, že sa radila s viacerými hlavnými kontrolórmi a právnikmi, podľa ich názoru 

starosta dodržiava to, čo bolo schválené v rozpočte obce, nakoľko to je novšie ako zásady. Nechce hodnotiť 

prácu bývalého hlavného kontrolóra. Niekto mal upozorniť na to pri tvorbe rozpočtu na rok 2021, že to nie je 

rozpočtované. Sú dve možnosti, buď niekto dokáže nájsť v rozpočte peniaze na odmeny, ale sa zmenia zásady 

odmeňovania poslancov. Nie je to už aktuálna téma pre tento rok, nakoľko ani pri jednej zmene rozpočtu sa to 

nezahrnulo. Ale je to problém na oboch stranách. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko nepovažuje za správne pomenovanie NEPLNENIE, neodporúča ho používať, 

lebo je neprimeraný. Obecná rada, ktorá bola riadne zvolená, ODMIETLA ten dokument, lebo nebol vhodný, 

stotožnilo sa s ním zastupiteľstvo predchádzajúce. Nebola vôľa predchádzajúceho OcZ, aby sa tie zásady 

napĺňali. Poznamenal, že ak je vôľa s tým niečo spraviť, tak by sa mali dohodnúť ako ďalej postupovať.  

 

Poslanec Mgr. Roman Révay poznamenal, že v roku 2019 oni poslanci neboli a za tie zásady hlasoval  

aj poslanec Ing. Stanislav Šimko. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko uznal, že za tie zásady v roku 2019 zahlasoval. Ale v tom období nebolo 

vypracovaný dopad na obecný rozpočet. Je to neprimerané na naše podmienky. Ide o slušnosť, a podľa neho 

by nebolo vhodné, aby sa tie zásady vykonávali. On osobne by tie peniaze/odmeny nezobral. On necíti to 

právo, aby sa tie zásady naplnili, ale ak oni ten pocit majú, tak to je ich právo. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay oponoval, že keď si myslí, že je to neetické, tak to malo byť zrušené. A ak teda 

platia, tak majú byť zapracované do rozpočtu. Uznesenie je platné a je to na zváženie, že či sa bude uplatňovať. 
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Poslanec Ing. Stanislav Šimko sa pýtal poslanca Mgr. Romana Révaya, či sa podrobne oboznámil s tými 

zásadami, lebo tam sa nejedná o sumu 50,- € za jedno zasadnutie obecného zastupiteľstva. Keď sa spravil 

modelový výpočet, tak zistili, že je to nepomer. Právne to platí, lebo to nikto nezrušil. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay odpovedal, že sa oboznámil s obsahom zásad. Odsúhlasil sa rozpočet ale je na 

zvážení, že keď sa mohlo dvakrát niečo navyšovať niečo v rozpočte, tak je na zvážení, či sa nedá navýšiť aj tá 

položka. Mesačná odmena pre predsedu komisie je 1/12 a keď nie je predsedom komisie, tak je to 1/15 platu 

zo základného platu starostu. 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová poznamenala, že tie zásady sú podpísané a sú platné a účinné. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko požiadal poslancov, aby sa porovnali s okolitými obcami. Starosta obce má 

preto 60 % navýšený plat, lebo nesie zodpovednosť za celú obec už druhé volebné obdobie. On je štatutárny 

orgán, lebo o všetkom o čom nerozhoduje OcZ rozhoduje starosta obce.  

 

Hlavná kontrolórka uviedla, že 1/12 zo základného platu bol nastavený v zákone preto, lebo v samosprávach 

na východe zvykli byť neadekvátne odmeny poslancov. V obecných zásadách je teda nastavená maximálne 

možná výška odmien pre poslancov obecného zastupiteľstva. 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová poznamenala, že ale nie oni tie zásady schválili. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš uviedol, že je obecným poslancom od svojich 19 rokov a nikdy to nerobil pre 

peniaze. V roku 2020 bola pandémia, tak súhlasil s pozastavením. Ale sú tu platné zásady o odmeňovaní 

poslancov. Ostatní poslanci ako Ing. Stanislav Šimko vždy spomína, aby sa dodržiaval zákon, a to spomína to 

aj starosta obce. Ak nie sú etické, tak sa mali zmeniť. Je to vec obecného úradu, aby vyčlenil na to peniaze 

v rozpočte obce, keď je niečo prijaté. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko poznamenal, že Obecný úrad pripravuje návrh rozpočtu a keď mali v tejto veci 

iný názor, tak to mali povedať. Poznamenal, že by nemali robiť vinníka Obecný úrad. Pre nejakú vec to plnenie 

zásad zastavili. Mali sa ohradiť pri prvej vyplatenej odmene. 

 

Poslanec Mgr. Ľuboš Blažo navrhol, aby sa teda tie zásady pozastavili o ktorých kolegovia hovorili, išlo sa 

podľa tej smernice, podľa ktorej sú teraz vyplácaní a pani hlavná  kontrolórka by pripravila nové zásady. 

Nesúhlasí s tým, aby sa vyplácali takéto vysoké cifry. 

 

Mgr. Roman Révay uviedol, že je to mesačne 234,- €. 

 

Starosta obce znovu zopakoval, že plní len schválený rozpočet. V dobrej viere verili, že ten materiál bude 

únosní. Keď sa to prepočítalo, tak prišla pandémia a vtedy poslanec Ing. Marek Mesároš súhlasil 

s pozastavením zásad. On dodržuje rozpočet a to potvrdila aj hlavná kontrolórka. Je to neporovnateľná 

smernica s niektorými mestami a tobôž s obcami. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, že je za zrušenie tých zásady, lebo podľa neho nie je normálne, aby 

poslanec dostával odmeny 250,- € mesačne bez ohľadu na to, či je alebo nie zasadnutie obecného 

zastupiteľstva. Je to neporovnateľné s tým, koľko ľudí denne chodí do práce. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada navrhol, aby sa spoločne stretli a vzájomne sa dohodli na zásadách o odmeňovaní 

poslancov. Dosť robil a robí pre Obec, už vyše 30 rokov robí s festivalom Gorazdov Močenok. Každý z nich 
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má iné sociálne zázemie. Kto chce, tak sa môže tej odmeny vzdať alebo ju niekomu darovať. On sám nechcel, 

aby v čase covidu boli zamestnancom znížené osobné príplatky. Nechcel aby boli ukrátení členovia komisií, 

tajomníčky komisií. Bol by za to, aby sa to upravilo tak, aby boli všetci spokojní, Je za to, aby sa spravilo 

porovnanie s okolím. Keď sa spomína rozpočet obce, tak nikto z poslancov nepočíta, či tam je navýšená 

položka. Má sa to vypočítať, keď je to schválené. Teraz nie je zrušenie tých zásad. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš doplnil, že motiváciou na zmenu zásad odmeňovania poslancov bolo to,  

aby občania chceli kandidovať za obecných poslancov. Nakoľko v roku 2014 alebo 2018 kandidovalo  

12 poslancov a volí sa 11 poslancov. Chcel by, aby kandidovalo viacej občanov, aby bolo z čoho vyberať.  

Tie zásady sú v súčasnosti platné a niekto sa môže obrátiť aj na súd a vymáhať si to a dať si to doplatiť aj  

8 rokov dozadu, alebo 2 roky dozadu. Dnes bol (poznámka v stredu 27.11.2024) zverejnený návrh rozpočtu 

na rok 2025 a rozpočet sa dá meniť aj priamo na zasadnutí obecného zastupiteľstva, ktoré bude zrejme  

v polovici decembra. Súhlasí s návrhom poslanca Ing. Jozefa Šuvadu, aby sa spoločne všetci stretli a dohodli 

sa v priebehu ďalšieho týždňa, aby obec vedela spraviť zásah v rozpočte podľa toho, na čom sa na tom stretnutí 

dohodnú. 

 

Starosta obce oponoval, že podľa neho odmeňovanie nemá nič spoločné s tým, že občania nechcú kandidovať 

za poslancov. V roku 2006 kandidovalo 31 občanov na poslanca. Súvisí to so zmenou politickej klímy celkovo.  

Obecné zastupiteľstvo zvolá tak, aby bol dodržaný zákon, nakoľko schválené VZN musí byť zverejnené 

minimálne 15 dní. Poznamenal, že návrh rozpočtu sa nemohol zverejniť skôr, lebo neboli zrejmé normatívy 

na školy, nepoznali sme cenu vývozov odpadov, do poslednej chvíle nebolo jasné, že či MBÚ odpadov bude 

alebo nebude odložené. Ponitrianske združenie obcí robilo verejné obstarávanie na vývoz smetí a to skončilo 

len pred pár dňami.  

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada sa informoval, že či sú zrejmé už podielové dane. 

 

Starosta obce odpovedal, že tak ako aj v posledných rokoch, pri zostavovaní návrhu rozpočtu sme vychádzali 

z prognózy Rady pre rozpočtovú zodpovednosť. Štátny rozpočet ešte nie je totiž schválený. Suma podielových 

daní je znížená o sumu na materskú školu. Poznamenal, že nakoľko MBÚ odpadov bolo znovu presunuté, tak 

výška poplatku na komunálne odpady a drobné stavebné odpady narastie o cca 10 %. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay uviedol, že solidaritu tomuto obecnému zastupiteľstvu nemôže nikto vyčítať. 

Nemali problém schváliť zvýšený plat starostovi obce a ani zvýšenie platu pre hlavnú kontrolórku. Upozornil, 

že 5 rokov sa neuplatňujú tie zásady. Pýtajú sa len na to, čo je platné. Keď to niekto cíti tak, že sa chce vzdať 

tej odmeny, tak sa vzdá. Keď tie financie chce niekomu dať, tak ich možno dá do domova sociálnych služieb. 

 

Starosta obce sa pýtal poslanca Mgr. Romana Révaya, či pripúšťa to, že tá smernica nie je dobre nastavená. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay poznamenal, že čo on má so smernicou, ktorá bola raz schválená a má sa plniť. 

Mali výlohy na tie právne konzultácie k spaľovni odpadov, ich rodiny boli o to ukrátené. Obviňovali ich 

z nezákonnej činnosti. Neplní sa skratka to, čo majú priznané a keď je niečo schválené, tak by to malo platiť. 

Keď sa tvorí rozpočet, tak by to malo byť zakomponované a nepýtať sa potom poslancov na to. 

 

Poslanec Mgr. Ľuboš Blažo požiadal, aby starosta obce dal hlasovať o pozastavení zásad o odmeňovaní 

poslancov až do vytvorenia novej smernice a vyplácať odmeny podľa tej smernice predtým. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 
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Za: 5 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko,  

Nehlasovali: 6 

Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Ing. Jozef 

Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

 

Návrh nebol schválený. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada uviedol, že nehlasoval, lebo je za to, aby sa spoločne stretli a na niečom sa dohodli. 

 

Prednostka obecného úradu uviedla, že v súčasnej dobe sú poslanci, členovia komisií a tajomníčky vyplácaní 

podľa smernice, ktorá platila pred smernicou, kde by poslanci mali dostávať 1/12 zo základného platu starostu 

obce. Odmeny dostávajú za účasť na obecnom zastupiteľstve a na komisiách, tá odmena sa počíta z priemernej 

štatistickej mzdy a každý rok sa to podľa toho prepočítava. Poznamenala to z dôvodu, aby nedošlo 

k domnienke, že odmeny neboli vôbec vyplácané.  

 

Starosta obce odpovedal, že tá smernica, čo spomína prednostka obecného úradu platila pred covidom a bol 

konsenzus aby sa v nej pokračovalo aj potom. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš uviedol, že boli na Okresnom úrade Šaľa, odbor životného prostredia. Niektorí 

neprispôsobiví občania tvoria čierne skládky odpadu v ul. Hájska ako je Dolný cintorín, potom pri Reštaurácii 

Elsa a v ul. Sv. Gorazda vedľa pizzerii. Ukazovali im fotografie z dvora v ul. Hájska, celý dvor je plný odpadu, 

aj z predzáhradky to je vidieť. Tieto skládky vraj Okresný úrad presúva na likvidáciu obci. 

Informoval sa, čo s tým obec plánuje robiť.  

 

Starosta obce informoval prítomných poslancov, že na skládku v ul. Hájska v tom spoločnom dvore upozornila 

samotná obec. Majetkové vzťahy v tomto prípade sú veľmi komplikované. Obec aj vyzvala majiteľov 

nehnuteľností, aby odstránili odpady z tých pozemkov ale bez úspechu. Konkrétne túto skládku riešila štátna 

polícia, Okresný úrad životné prostredie. Takže obec sama na to upozornila a chce to riešiť. Niektoré čierne 

skládky sú v riešení a niektoré skládky sa podarilo vyriešiť. V konečnom dôsledku, čiernu skládku pri ktorej 

obec nevie zistiť jej pôvodcu, musí na vlastné náklady odstrániť obec. 

 

13. Záver 

 

V závere starosta obce poďakoval poslancom za účasť a konštruktívny prístup na IV. zasadnutí Obecného 

zastupiteľstva v roku 2024. 

 

 

 

 

PaedDr. Roman Urbánik 

starosta obce 

Zapísala: Ing. Lucia Benčíková 

Močenok, 27. 11. 2024 

Overovatelia:    Ing. Lukáš Minár ......................................................... 

PaedDr. Lucia Tóthová ......................................................... 


